
Zapraszam na XIII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 30 października 
2019r. o godz. 09.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin. 

4. Przyjęcie informacji Dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za 

rok szkolny 2018/2019 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego 

5. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku i sprawozdania z wykonania 

budżetu za I półrocze 2019r. 

6. Przyjęcie informacji Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zastosowania bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę 

majątkowego na sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego obszar części wsi Strzałki, gmina Gostynin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr. ewid. 435/1, 435/2, 435/3, 435/4 położonych w 

miejscowości Klusek, gmina Gostynin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin obejmującego obszar części wsi Miałkówek, 

Lucień i Kazimierzów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: wstępnej lokalizacji nowych przystanków autobusowych przy drodze 

gminnej 140233W droga powiatowa 1452W – Mysłownia Nowa – Łokietnica – gr. Gminy Szczawin 

Kościelny w miejscowości Bielawy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: wstępnej lokalizacji nowego przystanku autobusowego przy drodze 

nr 1420W droga nr 60 – Stefanów – Zwoleń – Jankówek – droga 573 w miejscowości Bielawy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku w roku szkolnym 
2019/2020. 

14. Regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2020-
2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencje 2020-2023. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie: statutów sołectw gminy Gostynin. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na 

realizację zadania dotyczącego odnowy nawierzchni drogi powiatowej nr 1423W Leśniewice – 
Stanisławów Skrzański. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy 

dzierżawy ze Stowarzyszeniem Miłośników Zalewu Piechota gruntów stanowiących działki nr 

366/3 i 308/3 o pow. Łącznej 5,52 ha we wsi Strzałki gm. Gostynin. 

20. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

22. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

23. Sprawy różne i wolne wnioski. 

24. Zakończenie obrad Sesji. 

                                                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                             Piotr Paweł Piotrowski 

 

 



Protokół 
z obrad XIII Sesji Rady Gminy Gostynin 
z dnia 30 października 2019 r. 
 
 
Stan Rady Gminy     -  15 radnych 
Obecnych                 -  13 radnych 
Lista obecności radnych w załączeniu. 
Zaproszeni goście wg listy obecności. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Prawnik – Konrad Wypych 

5. Dyrektora GCKiTW – Cezary Szymczak 

6. Dyrektorzy Szkół Podstawowych 

 
Do punktu 1-go. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Otwarcie sesji o godz. 09.05 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski powitał 

Wójta Gminy, Wice Wójta, Sekretarza Gminy, Państwa Dyrektorów szkół, zaproszonych gości, 

Państwa sołtysów, koleżanki i kolegów Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: czy są wnioski do porządku obrad? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do dzisiejszego 

zaproponowanego porządku obrad chciałbym wnieść następujące zmiany: zaproponowany przez 

Nas porządek obrad w punkcie 14 przewidywał Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencje 2020-2023, cała procedura podjęcia uchwały wymaga regulaminu, dlatego w punkcie 14 

chciałbym zmienić przyjęcie Regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych na kadencję w latach 2020-2023, punkt ten 14 otrzyma kolejną numeracje 15 

ponadto po punkcie 17 do zaproponowanego porządku obrad proponuje wprowadzenie 

dodatkowej uchwały: Pojęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zmianę okresu 

obowiązywania umowy dzierżawy ze Stowarzyszeniem Miłośników Zalewu Piechota gruntów 

stanowiących działki nr 366/3 i 308/3 o pow. łącznej powierzchni 5,52 ha we wsi Strzałki gmina 

Gostynin. Przy procedowaniu tych uchwał ja  szerzej to omówię, ponadto zanim przejdziemy do 

dzisiejszego procedowania porządku obrad, taka jest prośba moja bo mam tutaj młodzież, która 

była uczestnikami konkursu ogłoszonego przez GCKiTW w Białem mające na celu wyłonienie 

uczestników warsztatów plastycznych z okazji Pleneru Malarskiego u Wójta, ten plener się nie 

odbył z różnych przyczyn, później z Panem Dyrektorem rozwiniemy, natomiast chcielibyśmy dzisiaj 

tą młodzież która wzięła udział w tym konkursie nagrodzić i podziękować za udział. Prośba jest 

taka, zanim rozpoczniemy generalne obrady sesji, abyśmy tej młodzieży podziękowali za udział w 

tym konkursie. 

- głosowanie: 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za zmianam3? 
Przeprowadził głosownie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 
Radni porządek po zmianach przyjęli głosami: 13 za. 
 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: poprośmy Pana Dyrektora GCK do wręczenia nagród. 
Dyrektor GCKiTW Cezary Szymczak: Panie Wójcie , Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
szanowni Państwo: bardzo dziękuje za możliwość uroczystego wręczenia nagród, podziękowań 
dla młodzieży ze szkół z terenu Gminy Gostynin, która brała udział w konkursie plastycznym i 
właśnie w tym miejscu chcielibyśmy wręczyć dyplomy, upominki. Mamy nadzieje, że w jakimś 
stopniu zrekompensujemy się Plener malarski u Wójta, który się nie odbył. Szanowni Państwo, 



droga młodzieży wiemy dobrze, że praca artystyczna wymaga wielkiego poświęcenia, wyrzeczeń 
ale i uczy pokory artystycznej, która mobilizuje do osiągnięcia sukcesu do osiągnięcia 
artystycznego celu. Święty Jan Paweł II zwracając się do młodzieży na Jasnej Górze powiedział 
musicie od siebie wymagać nawet gdyby inni od Was nie wymagali, to jest bardzo ważne 
zwłaszcza w pracy artystycznej, żeby odbiorca, widz oglądając na spektaklach teatralnych , czy 
słuchacz podczas koncertu czy w czasie oglądania galerii, obrazów był zachwyt ale i czuł niedosyt 
artystyczny chcąc zobaczyć więcej , chcąc usłyszeć jeszcze więcej i w niedalekim czasie, dlatego 
życzymy ja osobiście i tutaj Pan Wójt i Pan Przewodniczący drogiej szanownej młodzieży żeby 
zawsze od siebie wymagali, zwłaszcza w tej pracy artystycznej, a wówczas założony cel na pewno 
zostanie osiągnięty. Bardzo dziękuję. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja tylko chciałbym dodać, ten Plener Malarski nie odbył się z uwagi 
za zamieszanie kadrowe, które w końcu maja nastąpiły, wyłonienie nowego Dyrektora i Pan 
Cezary Szymczak został wyłoniony w postepowaniu konkursowym, było mało czasu na 
zorganizownie tego pleneru malarskiego, natomiast chcemy uszanować zaangażowanie młodzieży 
która prace złożyła i za to, że warsztaty plastyczne się nie odbyły, za to bardzo przepraszamy, 
natomiast ukłonem z naszej strony jest to że kalendarz Gminy Gostynin na rok 2020 będzie 
zawierał prace młodzieży z kolejnych plenów i warsztatów plastycznych, kalendarz będzie zawierał 
prace młodzieży, która uczestniczyła w tych warsztatów plastycznych. To jest taki ukłon w kierunku 
tej młodzieży która się angażuje i dlatego zapraszam  w przyszłym roku, oczywiście taki plener na 
pewno się odbędzie, takie warsztaty też będą zorganizowane, to jest taka myśl, będzie 
niespodzianka dla tych Państwa, mamy nawet projekt tego kalendarza. Kalendarz 2020 będzie 
zawierał prace młodzieży która uczestniczyła  z kolejnych warsztatach plastycznych, tej młodzieży 
która uczestniczyła w kolejnych warsztatach plastycznych. Tej młodzieży, która w tym roku 
uczestniczyła w tych warsztatach to chcielibyśmy wynagrodzić za Wasze zaangażowanie żeby nie 
studzić zapędu przyszłych lat. Komisja konkursowa wyłoniła  pierwsze trzy miejsca i pierwsze trzy 
miejsca Pan Dyrektor przedstawi  wynagrodzi, natomiast chcemy uhonorować wszystkich. 
Zaprośmy do nas na środek Kingę Frontczak, Julitę Wójkowską, Maję Fijałkowską, Marię 
Gapińską, Natalię Boguszewską, Wiktorię Suwałę, Klaudię Złotowską, Natalię Augustyniak, Julię 
Polichnowską. 
Komisja konkursowa w składzie: Przewodnicząca Pani Ewa Polańska, oraz członek Stanisław 
Augustyniak przyznali 3 miejsce w konkursie plastycznym Natalii Ignaczak, drugie miejsce dla 
Justyny Ryniec, pierwsze miejsce i zarazem umieszczenia w m-cu listopad obrazu stworzonego 
przez Weronikę Olczak ze Szkoły Podstawowej w Sierakówku, ale teraz absolwentkę tej szkoły. 
Szanowni Państwo chcielibyśmy tak na koniec nagrodzić za trud włożony w przygotowanie 
uczniów opiekunów plastyki, dlatego poprosimy Panią Joannę Kuciapską, Panią Teresę Balcerzak, 
Pana Konrada Katarzyńskiego, Panią Joannę Michalak, Panią Joannę Szymczak. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: to tyle tytułem wstępu, jeśli młodzież ma ochotę uczestniczyć w 
obradach sesji to zapraszamy, a jeśli macie swoje obowiązki to dziękujemy Wam bardzo 
serdecznie za obecność, za zaangażowanie, za ta pracę którą żeście złożyli, chcieliśmy tym 
akcentem podziękować. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: tak jak Pan Wójt powiedział, to jeśli chcecie 
to możecie zostać, bardzo proszę. 
 
Do punktu 2-go 
Interpelacja i zapytania radnych. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: panie Wójcie, prośba od mieszkańców Stefanowa, w miejscu 
gdzie fundusz sołecki został wysypany jest tam duża gramatura materiału, niestety do tej pory nie 
udało się aby się zakleszczył i prośba aby troszkę materiału posypać, aby ten kamień przykryć. 
Radna Ewa Michalska: mam pytanie, czy Gmina złożyła wniosek dotyczący folii rolniczej. 
Radny  Piotr Lemański: panie Wójcie ja mam takie zapytanie, chciałbym przekazać informacje od 
mieszkańców Gorzewa, moi poprzednicy już składali wnioski odnośnie oświetlenia na drodze 
prowadzącej do osiedla na Kruku, ostatnio tam były zamontowane 3 lampy i jest taka prośba od 
mieszkańców, tam chodzi o te zakręty, łuki prowadzące do osiedla, moim zdaniem i mieszkańców 
wystarczyły by jeszcze 3 te lampy, tam rozważaliśmy na zebraniu ostatnim wiejskim zamontowanie 
solarnych lamp z funduszu sołeckiego, ale z uwagi na to, że jest tam teren leśny myślę że one nie 
spełnią swojej roli i mieszkańcy proszą o uwzględnienie tego doświetlenia odcinka drogi, tam są na 
tych łukach z tego co się orientuje zaistniały 3 kolizje drogowe, jakiś czas temu interweniowałem w 



sprawie wycięcia zakrzaczeń i konarów drzew na drodze powiatowej od |Gorzewa do Lucienia i 
tam też suche drzewa stoją, ja bym prosił o taka pomoc z Urzędu w tym temacie. 
Radna Renata Kędzierska: Panie Wójcie ja mam takie pytanie w imieniu mieszkańców wsi 
Nagodów, czy jest możliwy montaż lamp oświetleniowych przy drodze wojewódzkiej tj od posesji nr 
26 do posesji nr 30. 
 

Do punktu 3-go. 
Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 
Gostynin. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, drodzy Goście, niniejszym 
przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny ti od 30.08.2019r do 
30.10.2019r. 
W okresie sprawozdawczym: 

W tym czasie odbyłem 17  spotkań  poza Urzędem Gminy. 

-  w dniu 31 sierpnia br. wziąłem udział  w  Dożynkach Gminno – Parafialnych  w Łaniętach. 

- w dniu 03 września br. wziąłem udział w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu 

Płockiego, 

- 10 września br. wziąłem udział w  naradzie inaugurującej rok szkolny 2019/2020 w Mazowieckim  

Kuratorium Oświaty w Płocku 

- w dniu 17 września br. wziąłem udział w  Komisji Bezpieczeństwa Porządku Zarzadzania 

Kryzysowego w Starostwie Powiatowym w Gostyninie. 

- w dniu 20 września br. wziąłem udział w 5-leciu Gminnej Orkiestry w Gostyninie. 

- w dniu 21 września br. uczestniczyłem w zawodach wędkarskich zorganizowanych przez Koło 

wędkarskie „Elgo”. 

- w dniu 23 września  br. uczestniczyłem  w spotkaniu dot. prelekcji o życiu Stanisława Moniuszki 

w Szkole  w Sierakówku. 

- w dniu 24 września br. wziąłem udział w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu 

Płockiego, 

- w dniu  24 września br. wziąłem udział w Gminnym Turnieju Piłki Nożnej w Sokołowie. 

- w dniu 27 września br. wziąłem udział w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Gmin 

Turystycznych Pojezierza Gostynińskiego w Łącku. 

- w dniu 28 września br.  uczestniczyłem  w uroczystości  50-lecia OSP Skrzany. 

- w dniu 29 września br. uczestniczyłem w zawodach strażackich  w Białotarsku. 

- w dniu 30 września br. uczestniczyłem w Konferencji pt.” Przyczyny i zwalczanie uciążliwości 

zapachowej instalacji” , zorganizowanej przez Adama Struzika – Marszałka Województwa 

Mazowieckiego w Warszawie. 

- w dniu 03 października br. wziąłem udział w II Mazowieckim Kongresie Aktywizacji Sołectw 

zorganizowanym przez Adama Struzika – Marszałka Województwa Mazowieckiego w Otrębusach. 

- w dniu 04 października wziąłem udział w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu 

Płockiego. 

- w dniu 05 października wziąłem udział w obchodach 140-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Gostyninie. 



- w dniu 11 października odpisałem umowę z Marszałkiem Województwa Mazowieckiego na 

dofinansowanie przedsięwzięcia pod nazwą „ Modernizacja pracowni informatycznej  w Szkole  

Podstawowej w Solcu. 

- w dniu 21 października uczestniczyłem w spotkaniu w OSP Sierakówek  w ramach projektu 

ERASMUS 

- w dniu 22 października zorganizowałem spotkanie w Urzędzie Gminy  w ramach programu 

ERASMUS 

 

 

 

Wydałem 34 zarządzenia Wójta: 

Lp. Nr 
zarządzenia 

Data 
wydania 

 
Treść zarządzenia 

1 100 30.08.2019r w sprawie: powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły 
Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku. 

2 101 30.08.2019r w sprawie: przeprowadzenia z mieszkańcami Gminy 
konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały w 
sprawie statutów sołectw gminy Gostynin. 

3 102 30.08.2019r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 
rok. 

4 103 30.08.2019r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 
wydatków Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego 
zadań z zakresu administracji rządowej, oraz innych zadań 
zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami na 
2019 rok. 

5 104 03.09.2019r. w sprawie: umorzenia należności wraz z odsetkami od 
zaległego czynszu za najem lokalu mieszkalnego  nr 6 w 
Rębowie. 

6 105 03.09.2019r w sprawie: umorzenia należności wraz z odsetkami od 
zaległego czynszu za najem lokalu mieszkalnego  nr 5 w 
Leśniewicach. 

7 106 06.09.2019r w sprawie: powołania komisji odbiorowej  zamówienia 
publicznego na przedmiot zamówienia pn. „ Przebudowa 
dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

8 107 13.09.2019r. w sprawie – ustalenia regulaminu organizacyjnego Urzędu 
Gminy Gostynin. 

9 108 13.09.2019r w sprawie: ustalenia regulaminu wynagrodzeń pracowników 
Urzędu Gminy Gostynin. 

10 109 18.09.2019r w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin – zastępca 
skarbnika gminy. 

11 110 18.09.2019r w sprawie: ustalenia wysokości dodatku funkcyjnego 
przysługującego od dnia 1 września 2019r. do dnia 31 
sierpnia 2020r. nauczycielom zatrudnionym w szkołach dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Gostynin. 

12 111 18.09.2019r w sprawie: ustalenia wysokości dodatku motywacyjnego 
przysługującego od dnia 1 września 2019r. do dnia 30 
czerwca 2020r. nauczycielom zatrudnionym w szkołach dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Gostynin. 

13 112 23.09.2019r w sprawie: umorzenia należności wraz z odsetkami od 
zaległego czynszu za najem lokalu mieszkalnego  nr 3 w 



Lucieniu. 

14 113 23.09.2019r w sprawie:  umorzenia należności wraz z odsetkami od 
zaległego czynszu za najem lokalu mieszkalnego  nr 7 w 
Rębowie. 

15 114 23.09.2019r w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin – audytor 
wewnętrzny. 

16 115 25.09.2019r w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 
stanowiącej działki nr 61/4 i 61/5 o łącznej powierzchni 
0,2466 ha położonych na terenie wsi Helenów. 

17 116 26.09.2019r w sprawie : ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin – specjalista w 
Referacie Geodezji. 

18 117 26.09.2019r. w sprawie: powołania komisji przetargowej dla zadania 
„Dostawa energii elektrycznej dla oświetlenia drogowego, 
obiektów Gminy Gostynin i jednostek podległych na lata 
2020-2021”. 

19 118 30.09.2019r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 
rok. 

20 119 30.09.2019r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i 
wydatków Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego 
zadań z zakresu administracji rządowej, oraz innych zadań 
zleconych jednostce samorządu terytorialnego ustawami na 
2019 rok. 

21 120 01.10.2019r. w sprawie: zmiany zarządzenia nr 109/2019 Wójta Gminy 
Gostynin z dnia 18 września 2019r. w sprawie ogłoszenia 
naboru na wolne stanowisko urzędnicze w Urzędzie Gminy 
Gostynin – zastępca skarbnika gminy. 

22 121 02.10.2019r. w sprawie: powołania komisji przetargowej dla zadania „ 
Dostawa kruszywa łamanego z przeznaczeniem na remont 
dróg gminnych”. 

23 122 03.10.2019r. w sprawie: powołania komisji odbiorowej  zamówienia 
publicznego na przedmiot zamówienia pn.” Przebudowa 
dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

24 123 11.10.2019r. w sprawie : wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 
2019 rok 

25 124 14.10.2019r. w sprawie: ogłoszenie konkursu ofert na powierzenie zadań 
na rok 2019 z zakresu zdrowia publicznego określonych w 
Narodowym Programie Zdrowia na lata 2016 – 2020 w 
ramach celu operacyjnego nr 2 profilaktyka i rozwiązywanie 
problemów związanych z używaniem substancji 
psychoaktywnych, uzależnieniami behawioralnymi i innymi 
zrachowaniami ryzykownymi i powołania Komisji 
konkursowej. 

26 125 14.10.2019r. w sprawie: zmiany zarządzenia Nr 117 Wójta Gminy 
Gostynin z dnia 26.09.2019 w sprawie powołania komisji 
przetargowej 

27 126 14.10.2019 w sprawie: zmiany zarządzenia Nr 121 Wójta Gminy 
Gostynin z dnia 02.10.2019 w sprawie powołania komisji 
przetargowej 



28 127 16.10.2019 w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 
stanowiącej działkę nr 61/6 o powierzchni 0,1437 ha 
położoną na terenie wsi Helenów gm. Gostynin 

29 128 17.10.2019 w sprawie : ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin 

30 129 17.10.2019 w sprawie: powołania komisji odbiorowej 

31 130 18.10.2019 w sprawie : ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin 

32 131 18.10.2019 w sprawie : ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Gostynin 
 

33 132 18.10.2019 w sprawie: wprowadzenia zasad (polityki) rachunkowości 
programu ERASMUS+ w ramach Akcji 2 Partnerstwa 
współpracy szkół – KA 229 w sektorze Edukacja szkolna  - 
Projekt pt. „Edukujmy ludzi – zmieniajmy świat” 

34 133 25.10.2019 w sprawie: powołania komisji odbiorowej zamówienia 
publicznego na przedmiot zamówienia pn. przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Helenów 

 

 

 

 

 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 151 zaświadczeń i 20 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 

2. Naniesiono 127 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków. 

3. Wydano 7 decyzji w sprawie zmiany wymiaru podatku na rok 2019. 

4. Przyjęto i wydano decyzje dla 594 wniosków w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w 

cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej, na kwotę 453 865,68 zł. 

 

Wykaz decyzji i działań podjętych w zakresie spraw oświatowych. 

1. Zatwierdzono aneksy do arkusza organizacji dla wszystkich szkół. 

2. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie aktualizację Wniosku o udzielenie dotacji celowej 

w 2019r. na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. 

3. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie zweryfikowany wstępny podział środków na 

wypłatę stypendiów i zasiłków szkolnych do realnego zapotrzebowania w okresie 

od września do grudnia 2019 r. z wykazaną kwotą środków własnych zaplanowanych na realizację 

zadania „wypłata stypendiów i zasiłków szkolnych”. 

4. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  



z terenu Gminy Gostynin. 

 

 

 
II. W zakresie planowania przestrzennego. 
 

Wydano 31 decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; zmianę sposobu użytkowania 

budynku letniskowo-usługowego na budynek mieszkalny jednorodzinny; zmianę sposobu 

użytkowania dwóch budynków letniskowych na budynek mieszkalny jednorodzinny; rozbudowę 

budynku gospodarczego ze zmianą sposobu użytkowania na budynek przeznaczony na cele 

agroturystyki oraz imprezy okolicznościowe; budowę zbiornika podziemnego zasilającego kocioł 

gazowy  w strażnicy OSP Białotarsk; budowę budynku gospodarczego, 2 wiat gospodarczych  i 2 

silosów na zboże o ładowności do 300 ton każdy; budowę budynku na kosz przyjęciowy i 10 

silosów na zboże i paszę o ładowności do 550 ton każdy wraz z niezbędną infrastrukturą, 

urządzeniami i obiektami budowlanymi (m. Nowa Wieś); budowę świetlicy wiejskiej, zbiornika na 

gaz płynny i bezodpływowego zbiornika na ścieki. 

w miejscowościach: Antoninów, Białotarsk, Bierzewice (4 decyzje), Choinek, Emilianów, Gaśno, 

Gorzewo (4 decyzje), Jaworek, Kazimierzów (3 decyzje), Klusek  (5 decyzji), Kozice, Lipa, Lucień, 

Marianka, Marianów Sierakowski, Miałkówek, Nowa Wieś, Rogożewek, Solec; 

W uzgodnieniach jest 40 projektów decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; budowę 

budynku mieszkalno-usługowego; zmianę sposobu użytkowania budynku gospodarczego na 

budynek mieszkalny jednorodzinny; budowę wiaty częściowo lub całkowicie obudowanej (nowy 

tartak) wraz z wykonaniem niezbędnej infrastruktury technicznej i niezbędnego zagospodarowania 

działki   (m. Leśniewice); budowę instalacji gazowej wraz ze zbiornikiem na gaz o pojemności do 

5m3; budowę 3 ziemnych stawów rybnych – urządzeń melioracji wodnej; budowę elektrowni 

fotowoltaicznych Zaborów Stary A i Zaborów Stary B o mocy do 1 MW każda, wraz z drogą 

dojazdową oraz przyłączem do krajowej sieci energetycznej i elementami infrastruktury 

technicznej, niezbędnymi do prawidłowego funkcjonowania przedsięwzięcia; zmianę sposobu 

użytkowania wraz z rozbudową, przebudową   i nadbudową budynku gospodarczego na budynek 

usługowy – sala weselno-bankietowa (m. Osiny); budowa naziemnego zbiornika gazu płynnego o 

pojemności V 2700l wraz z instalacją gazową. 

w miejscowościach: Belno, Bierzewice (4 projekty), Bolesławów, Budy Kozickie, Budy Lucieńskie 

(3 projekty), Choinek, Gorzewo (2 projekty), Górki Pierwsze, Helenów, Kazimierzów (2 projekty), 

Klusek (5 projektów), Legarda, Leśniewice (2 projekty), Marianów Lucieński, Mniszek, Osiny (2 

projekty), Rębów, Rogożewek, Rumunki, Skoki, Sierakówek (2 projekty), Skrzany, Stefanów (2 

projekty), Zaborów Stary, Zwoleń. 

Wydano 5 decyzji zmieniających warunki zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; budowa budynku gospodarczo-mieszkalnego; zmiana sposobu użytkowania 



budynków gospodarczych na budynek produkcyjny wraz z jego przebudową i rozbudową o część 

biurową oraz budowa niezbędnej infrastruktury i zjazdu publicznego; budowa 3 budynków 

mieszkalnych jednorodzinnych i budowa 3 budynków gospodarczych; 

w miejscowości: Kazimierzów, Klusek, Kozice, Legarda, Stefanów. 

Wydano 8 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; rozbudowa, nadbudowa i przebudowa budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; 

w miejscowości: Bielawy, Budy Kozickie, Górki Drugie, Kazimierzów (2 decyzje), Klusek, Lucień, 

Marianów Sierakowski. 

V. Wydano 13 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 

przebudowa istniejącej napowietrznej elektroenergetycznej linii 110 kV Gostynin-Kutno-Sklęczki; 

budowa kablowej linii nn i złącza kablowo-pomiarowego; 

przebudowa sieci SN-15kV, budowa sieci elektroenergetycznej: linii kablowejSN-15kV, słupowej stacji 

transformatorowej 15/0,4kV, linii kablowej nN-0,4kV  i złącz; 

budowa kablowej sieci elektroenergetycznej nN-0,4 kV wraz z szafką pomiarową; 

przebudowę i zmianę sposobu użytkowania lokalu punktu aptecznego z przeznaczeniem na lokal 

biblioteki gminnej w budynku nr 55 w miejscowości Lucień. 

w miejscowości: Anielin, Baby Górne, Bierzewice, Gaśno-Podgórze-Jaworek-Mysłownia Nowa, 

Gorzewo (2 decyzje), Kazimierzów,  Klusek, Leśniewice (2 decyzje), Lucień, Rogożewek, 

Stefanów. 

VI. W uzgodnieniu jest 10 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

inwestycji pn.: 

budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych; 

budowa sieci elektroenergetycznej nn-0,4kV; 

budowa linii kablowej SN, stacji SN/nn oraz linii kablowej nn wraz ze złączami; 

budowa sieci elektroenergetycznej SN-15kV oraz nn 0,4kV wraz z demontażem istniejącej sieci 

napowietrznej SN-15kV i nn 0,4kV; 

budowa kablowej linii nn-0,4kV i SN-15kV, budowa kontenerowej stacji transformatorowej, budowa 

stanowisk słupowych NAPOWIETRZNEJ linii SN oraz budowa złączy kablowo-pomiarowych; 

w miejscowości: Białotarsk-Dąbrówka-Górki Drugie, Bierzewice (2 projekty), Gorzewo (4 projekty), 

Helenów, Jaworek-Podgórze, Solec-Budy Kozickie-Nagodów. 

VII. Wydano 9 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi dla miejscowości: Antoninów, 

Białe, Gorzewo, Kiełpieniec, Klusek (2 postanowienia),  Lisica, Mniszek, Rębów. 

VIII. Wydano 14 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości: Antoninów, Białe, Budy Kozickie, Gorzewo, 

Huta Nowa, Klusek, Miałkówek (4 zaświadczenia), Nagodów, Strzałki,  Zuzinów (2 zaświadczenia). 



IX. Wydano 1 wypis i wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Nagodów. 

X. Wydano 4 wypisy ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Gostynin dla miejscowości: Białotarsk-Górki Drugie, Gorzewo  (2 wypisy), Górki Drugie. 

Wydano 66 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Antoninów, Białe, Białotarsk, Bielawy, Choinek, Gaśno                           (3 

zaświadczenia), Gorzewo (6 zaświadczeń), Górki Pierwsze, Huta Nowa-Krzywie, Huta 

Zaborowska, Kazimierzów (6 zaświadczeń), Kleniew, Klusek (6 zaświadczeń), Legarda, 

Leśniewice  (4 zaświadczenia), Lucień, Łokietnica, Marianów Sierakowski, Miałkówek, Mniszek, 

Nowa Wieś (4 zaświadczenia), Osiny, Podgórze (6 zaświadczeń), Pomarzanki, Rogożewek, 

Ruszków, Sałki, Sieraków (2 zaświadczenia), Sierakówek 

III. Inwestycje 

1. Trwa postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

dostawę energii elektrycznej dla oświetlenia drogowego obiektów gminy Gostynin i jednostek 

podległych na lata 2020-2021. 

2. Trwa postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

dostawę kruszywa łamanego z przeznaczeniem na remonty dróg gminnych. 

3. Trwa postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na 

przebudowę drogi gminnej w m. Białotarsk. 

4. Ogłoszono konkurs na opracowanie koncepcji architektoniczno – przestrzennej siedziby Urzędu 

Gminy w Gostyninie. 

5. Podpisano umowy na rozbudowę sieci kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary –Sokołów oraz 

rozbudowę sieci wodociągowej w miejscowości Bielawy. 

6. Przeprowadzono odbiór końcowy zadania pn.: Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Gaśno”. 

7. Przygotowano zapytanie ofertowe na „Opracowanie dokumentacji projektowej budowy kanalizacji 

sanitarnej w m. Bierzewice gm. Gostynin”. 

8. Przygotowano wykazy do Wód Polskich dotyczące ilości i jakości wprowadzanych ścieków do 

ziemi z oczyszczalni ścieków zlokalizowanych przy szkołach w Emilianowie, Solcu, Sierakówku, 

Teodorowie i Zwoleniu za III kwartał 2019 r. 

9. Złożono wniosek o przyznanie pomocy na budowę kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary oraz 

budowa sieci wodociągowej w m. Zuzinów – Aleksandrynów w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

10. Wykonano łazienki w budynku świetlicy wiejskiej w m. Podgórze. 

11. Podpisano umowę na wykonanie remontu w budynku świetlicy wiejskiej w m. Lucień. 

12. Wykonano opaskę z płytek chodnikowych budynku świetlicy wiejskiej w Skrzanach. 

13. Podpisano umowę na montaż altany ogrodowej na placu zabaw w m. Krzywie. 

14. Podpisano umowę na montaż altany przy Domu Ludowym w Legardzie. 

15. Podpisano umowę na wznowienie granic dróg w m. Podgórze, Rogożewek. 

16. Podpisano umowę na wykonanie chodnika z kostki brukowej przy budynku Ośrodka Zdrowia w 

Józefkowie 19b wraz z montażem furtki i ogrodzenia oraz wykonanie chodnika przy budynku 

gminnym mieszkalnym w m. Leśniewice 3. 

17. Podpisano umowę na wymianę okna w lokalu mieszkalnym w budynku gminnym w m. Skrzany 11. 

18. Podpisano umowę na demontaż ogrodzenia i równanie terenu na działce gminnej przy Domu 

Ludowym w Legardzie. 

19. Podpisano umowę na ochronę obiektów szkolnych. 

20. Podpisano umowę na wykonanie prac remontowych na budynku gminnym – Domu Ludowym w 

Sierakowie. 



21. Podpisano umowę na wymianę okien wraz z parapetami zewnętrznymi w lokalu gminnym w 

budynku mieszkalnym w m. Skrzany 11. 

22. Podpisano umowę na wymianę pokrycia dachowego na budynku Gminnego Centrum Kultury i 

Tradycji w Białem. 

23. Wydano 1 decyzję zezwalającą na lokalizację zjazdu na drogi gminnej, publicznej. 

24. Wydano 8 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne. 

25. Podpisano 8 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wydano 10  decyzji zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 
 

2. Wydano 8 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 
 

3. Wydano 18 decyzji o rozgraniczeniu nieruchomości drogi krajowej nr 60 z działkami 
sąsiednimi 
 

4. Przygotowano projekt uchwały w sprawie zastosowania bonifikaty od ceny ustalonej przez 
rzeczoznawcę majątkowego na sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny pod adresem 
Kozice 24a. 
 

5. Wydano 3 decyzje zezwalające na usunięcie drzew w pasie drogowym dla Mazowieckiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie, Rejon Drogowy Gostynin-Płock. 
 

6. Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzew dla Starostwa Powiatowego w 
Gostyninie. 
 

7. Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzewa w pasie drogowym dla firmy R-PAS 
Sp. z o.o. z/s przy ul. Kolejowej 28, 09-500 Gostynin działającej w imieniu Zarządu Dróg 
Powiatowych w Gostyninie. 
 

8. Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzewa dla Miejskiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego w Gostyninie Sp. z o.o. 
 

9. Wydano 1 decyzję zezwalającą na usunięcie drzewa dla Centralnego Biura 
Antykorupcyjnego. 
 

10. Wydano 13 akceptacji wniosków o dofinansowanie zabiegu sterylizacji lub kastracji 
zwierząt w ramach „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Gostynin na rok 2019”. 
 

11. Dokonano 22 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 
 

12. Dokonano 3 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 
 

13. Wysłano sprawozdanie o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami w samorządzie 
gminnym według stanu na dzień 30.VI.2019 do Głównego Urzędu Statystycznego 
 

14. Zawarto umowę na wykonanie Gminnej Ewidencji Zabytków i Gminnego Programu Opieki 
nad zabytkami Gminy Gostynin na lata 2020-2023. 
 

15. Przedłużono 4 umowy dzierżawy na grunty pod garażami stanowiącymi własność 
lokatorów budynku nr 11 we wsi Skrzany – na okres 5 lat. 



 
16. Zawarto umowę najmu lokalu socjalnego nr 3 pod adresem Skrzany 11 na okres 1 roku 

(kontynuacja). 
 

17. W związku ze śmiercią głównego najemcy lokalu pod adresem Lucień 46a, zawarto umowę 
najmu części mieszkania z zamieszkującą w nim córką zmarłej lokatorki. 
 

18. Zawarto umowę najmu na część lokalu pod adresem Lucień 46a w związku ze śmiercią 
głównego najemcy. 
 

19. Wykupiono działkę nr 89/9 o pow. 0,25 ha położoną na terenie wsi Zaborów Stary Gm. 
Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Zaborów Stary – Stanisławów. 
 

20. Przyjęto 56 wniosków sołectw w sprawie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 
rok 2020. 
 

21. Wydano 2 postanowienia o odmowie wydania zaświadczenia o pracy w gospodarstwie 
rolnych. 
 

22. Współpracowano przy organizowaniu spotkania sołtysów gminy Gostynin, 
 

które odbyło się 30.08.2019r. 
 

23. Współpracowano przy organizowaniu Gminnych Dożynek które odbyły się 15.09.2019r. 
 

24. Wydano  11 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 
 

25. Wydano  10 decyzji o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 
 

26. Wydano  5 decyzji o przyznaniu dodatku energetycznego. 
 

27. Na bieżąco wydawane są poszkodowanym rolnikom protokoły dot. szacowania szkód 
spowodowanych przez suszę. 
 
 
 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Organizacja XII Gminnych Dożynek Ekologicznych w Lucieniu 

2. Koncert Gminnej Orkiestry Dętej FOXODEON na Dożynkach 

3. Występ Chóru Gminnego VOX CORDIS na Dożynkach. 

4. Organizacja konkursu wiedzy o gminie Gostynin i dożynkach – przygotowanie zestawów pytań dla 

młodszych i starszych uczestników dożynek oraz zakup nagród konkursowych. 

5. Rozstrzygnięcie konkursów dożynkowych: na najładniejszy wieniec dożynkowy i najlepszą 

nalewkę gminy Gostynin – powołanie komisji konkursowych, przygotowanie formularzy ocen, 

protokołów, projekt 

dyplomów oraz zakup nagród dla uczestników. 

6. Organizacja konkursu wiedzy o gminie Gostynin i dożynkach dla młodszych i starszych 

uczestników dożynek – przygotowanie zestawów pytań oraz zakup nagród. 

7. Przekazanie materiałów  Lokalnej Grupie Działania „Aktywni Razem” do turystycznej mapy gminy. 



8. Organizacja Koncertu Jubileuszowego z okazji 5-lecia działalności Gminnej Orkiestry Dętej 

Foxodeon na Zamku Gostynińskim. 

9. W ramach współpracy, udział w wycieczce do Trójmiasta zorganizowanej przez  KGW „Koziczki” w 

Budach Kozickich i KGW „Kreatywne” w Hucie Nowej. 

10. Udział Gminnego Chóru Vox Cordis w XXII Przeglądzie Twórczości Emeryckich Zespołów 

Artystycznych organizowanym przez Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Zarząd 

Rejonowy w Sierpcu, Centrum Kultury i Sztuki w Sierpcu pod Patronatem Burmistrza Miasta 

Sierpca. 

11. Zakup i montaż siatek maskujących celem zakrycia zniszczonych części ścian wewnątrz budynku. 

12. Aktywny udział w zebraniu sołeckim Sołectwa Białe – Antoninów. 

13. W ramach współpracy, otrzymanie wieńców dożynkowych od KGW „Koziczki” w Budach Kozickich 

i Sołectwa Jaworek celem dekoracji oraz poszerzania galerii tradycji wsi. 

14. Udział w Narodowym Czytaniu 2019 zorganizowanym przez Gminną Bibliotekę Publiczną w 

Gostyninie z/s w Solcu oraz Szkołę Podstawową im. Wł. St. Reymonta w Solcu. 

15. Rozstrzygnięcie konkursu plastycznego pn. „Mazowsze – Serce Polski”, ogłoszonego w ramach 

Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego „U Wójta” – powołanie komisji konkursowej, projekt 

dyplomów, przygotowanie nagród i upominków, kontakt z rodzicami uczestników oraz szkołami 

biorącymi udział w konkursie. 

16. Współorganizacja, wraz ze Starostwem Powiatowym w Gostyninie, Biegu w Szuwarach –  Biegu 

dookoła Jeziora Białego – udostępnienie i przygotowanie terenu, namiotów, ogniska, ugotowanie 

grochówki, przekazanie gadżetów gminnych do nagród. 

17. Kontakt z miastem partnerskim Burgkunstadt w sprawie Festiwalu Śpiewaków, który odbędzie się 

1 maja 2020 roku w Burgkunstadcie. 

18. Udział Gminnego Chóru Vox Cordis w inauguracji roku akademickiego 2019/2020 Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku działającego przy MCK w Gostyninie  – oprawa muzyczna. 

19. Udział Gminnego Chóru Vox Cordis w II Ogólnopolskim Festiwalu Chórów Avis Cantores na 

Zamku Gostynińskim i zdobycie II miejsca  w kategorii chórów senioralnych. 

20. Udział w uroczystym spotkaniu gminnych obchodów Dnia Edukacji Narodowej. 

21. Rozpoczęcie przygotowań do organizacji Balu Andrzejkowego 2019 dla mieszkańców i 

sympatyków gminy Gostynin. 

22. Udział w inauguracji projektu Erasmus Plus pt. „Edukujemy ludzi, zmieniamy świat” 

zorganizowanej przez Szkołę Podstawową im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Sierakówku. 

23. Organizacja konkursu plastycznego pn. „Kartka do Świętego Mikołaja” dla mieszkańców gminy 

Gostynin, w wieku od 3 do 10 lat, w ramach współpracy z Krainą Świętego Mikołaja z/s w 

Kołacinku. 

24. Występ Gminnego Chóru Vox Cordis na uroczystej gali finałowej, w Sali widowiskowej MCK w 

Gostyninie, z okazji zakończenia obchodów Święta Seniora. 



25. Udział w szkoleniu, w Solcu, nt. „Aktywizacja Mieszkańców Wiejskich” zorganizowanym przez 

Ośrodek Doradztwa Rolniczego. 

26. Udział w koncercie galowym pieśni ludowych Regionu Mazowsza połączonym z Narodowym 

Czytaniem 2019 zorganizowanym przez Gminny Ośrodek Kultury w Szczawinie Kościelnym oraz 

Gminną Bibliotekę Publiczną w Szczawinie Kościelnym. 

27. Przekazanie, w ramach umowy z Wydawnictwem Negatyw z/s w Bydgoszczy, materiałów 

źródłowych celem opracowania publikacji "MAZOWIECKIE. 20 rocznica Województwa. 30 lat 

samorządności." 

28. Rozpoczęcie remontu dachu wraz w wymianą orynnowania budynku Gminnego Centrum Kultury. 

29. Przygotowanie materiałów do wydania Kalendarza Gminy Gostynin na rok 2020. 

Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cor 

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony 

Cywilnej 

październik 2019 

• Wpłynęło 117 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

• Ogólnie sporządzono 514 protokołów dot. szacowania strat spowodowanych suszą. Wszystkie 

protokoły zostały wysłane do Wojewody w celu zatwierdzenia. Od Wojewody wróciło 

150 protokołów. 

 

Zdarzenia w ewidencji ludności 

• urodzeń  – 17, 

• zgonów – 23, 

• zameldowań na pobyt stały – 42, 

• zameldowań na pobyt czasowy – 14, 

• wymeldowania z pobytu stałego – 56, 

• wymeldowania z pobytu czasowego – 5, 

• wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 66, 

• udostępnienie danych osobowych – 16, 

 

dowody osobiste 

• przyjęcie wniosków dowodowych – 106, 

• wydanie dowodu osobistego – 118, 

• unieważnionych  dowodów – 151, 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

odbyły się 1 posiedzenie komisji 



rozpatrzono ogółem 9 wnioski, 

do Sądu skierowano 2 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób 

uzależnionych, 

 

VII. W zakresie Referatu Organizacyjnego 

1.Obsługa kadrowa i organizacyjna pracowników Urzędu. 

2.Bieżąca obsługa interesantów, sołtysów, dyrektorów szkół, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy. 

3.Zapewnienie transportu pracownikom Urzędu, GOPS-u i rozliczanie samochodów służbowych. 

4.Zakup materiałów biurowych i środków czystości. 

5.Dowóz, zaopatrzenie i nadzorowanie pracy pracowników robót publicznych. 

6.Sporządzenie dokumentacji po przeprowadzonych naborach na stanowisko                        

zastępca Skarbnika Gminy i specjalista w Referacie Geodezji Gospodarki Gruntami i Rolnictwa. 

7.Sporządzenie umów zleceń dla obsługi informatycznej i administracyjnej Obwodowych Komisji 

Wyborczych w wyborach do Sejmu RP i Senatu RP. 

8.Sporządzenie umów zleceń na obsługę akcyzy. 

9.Sporządzenie dodatków specjalnych dla pracowników obsługujących projekt „Cyfrowy obywatel 

województwa mazowieckiego” i pracowników, pracującym                 w zastępstwie. 

10.Sporządzenie umów dla nauczycieli biorących udział w projekcie „Cyfrowy Obywatel 

Województwa Mazowieckiego” 

11.Wdrożenie dwóch pracowników po konkursach do odbycia służby przygotowawczej. 

12.Sporządzenie wniosku do PUP o stażystę. 

13.Sporządzenie świadectw pracy po zakończeniu robót publicznych. 

14.Sporządzenie świadectwa pracy dla odchodzącego Zastępcy Wójta i pracownika oświaty zatr. 

na zastępstwo. 

15.Sporządzenie umów o pracę wynikających z umów z Powiatowym Urzędem Pracy. 

16.Sporządzenie pisma o udzielenie urlopu rodzicielskiego. 

17.Sporządzenie projektu budżetu na 2020 r. w zakresie zadań referatu. 

18.Przygotowanie, przeprowadzenie i rozliczenie wyborów do Sejmu RP i Senatu RP. 

19.Przygotowanie dokumentów z archiwum do wystawienia druku Rp-7. 

20.Przyjęcie do Archiwum Zakładowego materiałów archiwalnych kat. A z Referatu Rozwoju 

Gospodarczego oraz dokumentacji niearchiwalnej kat. B dotyczącej akcyzy. 

21.Współpraca w zakresie porządkowania i spisywania dokumentacji  kat. B  i kat. A  w Referacie 

Rozwoju Gospodarczego. 

22.Organizacja  Referatu Gospodarki Odpadami w zakresie przygotowania pomieszczeń, telefonu, 

internetu i przejęcia pracowników. 

23.Zakup sprzętu komputerowego w ramach rozliczenia akcyzy. 

24.Przygotowanie do wdrożenia Biuletynu Informacji Publicznej i nowej  strony www Gminy. 



25.Obsługa 10 wyroków skazanych wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we 

współpracy z Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 

26.Przygotowanie organizacyjne spotkania z uczestnikami projektu ERASMUS. 

27.Bieżące przyjmowanie na stan środków trwałych i przedmiotów nietrwałych. 

 
Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne  i gospodarcze 
zapewniając sprawne funkcjonowanie Urzędu. 
 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania 

zlecone o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne 

przepisy mające na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań  w 

miesiącach wrzesień październik zostało łącznie wydane:  2 789 337,86 zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. 

Osobom, które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne  

z zakresu zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu 

alimentacyjnego, świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Od 01 stycznia 2019 roku na mocy zarządzenia nr 108/2018 Wójta Gminy Gostynin przekazane 

zostało Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej zadanie z zakresu administracji rządowej  

dotyczące realizacji Karty Dużej Rodziny. W miesiącach wrzesień październik przyjęto 11 

wniosków. Przyznano 24 karty tradycyjnych, 6 elektronicznych. Łącznie od 01 stycznia 2019r. 

przyznano 270 kart tradycyjnych, 67 elektronicznych. 

Pomocy Społecznej uczestniczyli w szkoleniach i seminariach: 

„Elektroniczne zwolnienia lekarskie (e-ZLA) dla płatników składek”, e-AKTA skrócenie okresu 

przechowywania akt pracowniczych”, „ IV Europejskie Dni Pracodawców”, „Pracownicze plany 

kapitałowe (PPK)”, „Postępowanie wobec dłużników alimentacyjnych”, 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej współpracuje z NS KONSULTING Sp. z o. o. w ramach 

projektu „Mazowiecka ścieżka aktywizacji społeczno-zawodowej” i „Z myślą o rodzinie”  

organizujących kursy dla osób bezrobotnych, biernych zawodowo, uczących się. Zakończono 

szkolenia trzech grup. Trwają przygotowania do wdrożenia i realizacji kolejnych projektu. Dzięki 

współpracy z NS KONSULTING Ośrodek po zakończeniu szkolenia pozyskuje stażystów, dla 

których jest to możliwość zdobycia doświadczenia zawodowego. 

Na terenie Ośrodka odbywają się organizowane przez Europejską Fundację na rzecz Osób 

Potrzebujących EFOP indywidualne konsultacje pedagogiczne  w ramach programu Świadomi 

Rodzice – Szczęśliwe Dzieci”. 

W miesiącach wrzesień październik przyjęto 4 zgłoszenia w formie zasiłków celowych                         

i celowych specjalnych. Wydano 4 decyzji.  Przyjęto 76 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków 



okresowych, wydano 76 decyzji. Przyjęto 60 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego 

na żywność oraz wydano 60 decyzji. Przyjęto 14 zgłoszenia o pomoc w formie gorącego posiłku              

w szkole, wydano 14 decyzje. Przyjęto 6 zgłoszeń  o pomoc w formie zasiłku stałego, wydano                    

6 decyzji. Przeprowadzono weryfikację 47 zasiłków stałych, wydano 1 decyzję odmowną                            

i 2 zmieniające. Udzielono 6 porad prawnych. Wydano 18 wniosków ze skierowaniem na 

orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o  niepełnosprawności. Podejmowano 1 wyjazd 

interwencyjny w asyście policji w godzinach wieczornych. 

Wydano 38 zaświadczeń o korzystaniu z pomocy społecznej. Wysłano 12 pism do policji i 1 do 

sądu. Odbyło się  11 spotkań grup roboczych związanej z procedurą niebieskiej karty. Procedurą 

niebieskiej karty objęto 11 rodziny. Wydano 1 wniosek o skierowanie do DPS. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącach wrzesień październik przyjęto 54 

wnioski na stary okres zasiłkowy i 450 na nowy. Wydano 61 decyzji na stary okres zasiłkowy i 385 

na nowy okres zasiłkowy.  Wystawiono 83 zaświadczenia. Wypłacono zasiłki pielęgnacyjne dla 592 

osób, świadczenia rodzicielskie dla 76 osób, świadczenia pielęgnacyjne dla 103 osób. 

Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 11 osób, zasiłek dla opiekuna dla 2 osoby.  

Specjalny zasiłek opiekuńczy dla 42 osoby. 

Wypłacono łącznie 815 750,11zł. 

W miesiącach wrzesień październik z funduszu alimentacyjnego korzystało 210 osób. 

Wypłacono  85 190zł. Wpłynęło 26 wniosków na nowy okres zasiłkowy i 1 na stary okres 

zasiłkowy. Wydano 47 decyzji na nowy okres zasiłkowy i 6 na stary okres zasiłkowy. Wysłano 36 

wezwań o przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. Przeprowadzono 10 wywiadów 

alimentacyjny. Wysłana 2 wnioski do PUP o aktywizację zawodową, 65 przyłączeń do egzekucji 

komorniczej i 25 wniosków o podjęcie działań wobec dłużników alimentacyjnych. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: We wrześniu i październiku złożono w formie 

papierowej 80 wniosków i elektronicznej 20 wniosków. Wypłacono świadczenia wychowawcze na 

łączną kwotę 1 689 697,40zł. 

Realizacja Programu Dobry Start (300+): Przyjęto i rozpatrzono łącznie 1058 wniosków. 

Wypłacono w miesiącach wrzesień październik świadczenia na łączną kwotę 171 900,00zł. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

IX. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o. 
 
I. Realizacja zadań: 

1. Remonty dróg gminnych gruntowych i utwardzonych asfaltem w ramach bieżącego 
utrzymania: Wrząca, Budy Lucieńskie, Jastrzębia, Gorzewo, Nagodów, Krzywie, Łokietnica, 
Mysłownia Nowa, Górki Drugie, Marianów Sierakowski, Belno, Helenów, Białe, Antoninów, 

2. Koszenie poboczy dróg gminnych w m. Dąbrówka, Huta Nowa, Zuzinów, Aleksandrynów, 
Rogożewek, Emilianów, Stefanów, Bolesławów, Józefków, Gulewo, Gorzewo, Marianów, Helenów, 
Niecki, Belno, Rebów, Sałki, Osada, Strzałki, Lipa, Ruszków, Podgórze, 



3. Remonty dróg gminnych w ramach Funduszy Sołeckich: Zwoleń, Sałki-Lipa-Ruszków, 
Strzałki-Osada,  Mysłownia Nowa, Łokietnica, Kiełpieniec-Mniszek-Skoki, Józefków, Helenów, 
Górki Drugie, Gorzewo-Marianów, Białe-Antoninów, Marianów Sierakowski, 

4. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 
5. Odbiór odpadów segregowanych od mieszkańców Gminy Gostynin, 
6. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Nowa Wieś, 
7. Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary. 

 
II. Eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjnych: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 
2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 
3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, 

Skrzany, Rębów, Miałkówek, 
4. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 
5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 
6. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 
7. Modernizacja wylotu wód popłucznych ze Stacji Uzdatniania Wody w Bielawach, 
8. Konserwacja wylotów wód popłucznych i ścieków oczyszczonych wraz z odcinkami rowów i 

rzek ze SUW i oczyszczalni ścieków zgodnie z pozwoleniem wodnoprawnym. 
Na zakończenie sprawozdania chciałbym przekazać informacje dla Państwa i Państwa Sołtysów, 
Radnych, że targowisko Stara Betoniarnia funkcjonuje już od kilku lat, do tego momentu jakby to 
było nasze porozumienie słowne pomiędzy Prezesem Spółki, że nasi rolnicy mogli w środy 
nieodpłatnie mogli korzystać z tego miejsca korzystać, dzisiaj przed sesją otrzymałem telefon od 
Prezesa że od przyszłego tygodnia wprowadza opłaty i nasi rolnicy będą musieli uiszczać opłaty, 
nie pamiętam jakie są to wysokości, gdyby było nasze targowisko gminne też byłyby opłaty, 
musimy się z tym liczyć, że kiedyś ten moment darmowy nastąpi i to jest ten moment, że darmowe 
korzystanie z tego targowiska zakończyło się i od przyszłego tygodnia będą musieli uiszczać 
stosowne opłaty.  
Też chciałbym podziękować Szkole Podstawowej w Zwoleniu, Panu Dyrektorowi za udział w 
projekcie Szkoła pamięta ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji Narodowej i opiekę nad 
pomnikiem w Gaśnym, szkoła nosi imię Powstańców Styczniowych, Pan Dyrektor przy 
uroczystości nadania tego imienia i sztandaru zadeklarował, że szkoła tym miejscem będzie się 
opiekowała i akcent w tym momencie był, dziękuje całej społeczności, Panu Dyrektorowi za 
zaangażowanie i za opiekę na tym miejscu. To wszystko co chciałbym Państwu przekazać w 
sprawozdaniu, było obszerne, zawierało 2-m-czny okres, ponieważ poprzednia sesja była sesją 
nadzwyczajną i sprawozdanie obejmuje długi okres. 
 
Do punktu 4-go. 
Przyjęcie informacji Dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów o realizacji zadań statutowych za 
rok szkolny 2018/2019 ze szczególnym uwzględnieniem wyników sprawdzianu zewnętrznego. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: prosimy Państwa Dyrektorów, aby 
wypowiedź trwała nie dłużej jak 10 minut. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zwoleniu Tadeusz Fijałkowski: Szanowny Panie Przewodniczący, 
Szanowny Panie Wójcie, Szanowna Rado, Drodzy Goście: zacznę swoją odpowiedz od podania 
liczby dzieci podlegających obowiązkowi szkolnemu, a zamieszkałych na terenie naszego obwodu 
szkolnego, mamy ogółem 114 dzieci mieszkającym w obwodzie szkoły, nie wszyscy jednak 
uczęszczają do naszej szkoły. Do szkoły nr 1 w Gostyninie uczęszcza 20 osób, do szkoły nr 1 
5 osób, do Emilianowa 30 i jeszcze do innych np. do Trębek, do Białotarska, mimo że mieszkają 
na terenie naszego obwodu to realizują obowiązek szkolny w innych szkołach. Także zakładając 
dobrze byłoby, gdyby te dzieci które mieszkają na terenie obwodu szkolnego w Zwoleniu, gdyby 
były one były w Zwoleniu mielibyśmy 114 dzieci, ale w naszej szkole jest z obwodu 41 z poza 
obwodu przychodzą, także ogółem w roku ubiegłym mieliśmy 57 dzieci + 12 oddział przedszkolny 
czyli 69 dzieci realizowało obowiązek szkolny i obowiązek wychowania przedszkolnego. Kadra 
pedagogiczna - Nauczyciele zatrudnieni w pełnym wymiarze godzin 11 osób, w niepełnym na 2 
godziny, na 4 godziny 8 czyli kadra pedagogiczna liczy 19 osób, jeśli chodzi o podział stopnia 
awansu zawodowego to włącznie mamy mianowanych 5 nauczycieli, dyplomowanych 4 osoby, 



jeśli chodzi o kadrę administracyjno-biurową mamy 1 pracownika administracji, w obsłudze pracują 
2 osoby i inspektor danych osobowych pracuje wymiarze 1/8 etatu. Wyniki egzaminu 8-klasisty po 
raz pierwszy w roku ubiegłym taki egzamin został przeprowadzony i wyniki są zadawalające jeśli 
chodzi o naszą szkołę. Język angielski to osiągneliśmy 72% przy poziomie Gminy 53, 20% więcej, 
w powiecie 49, w województwie 64. Matematyka mamy 57% też jest 20% więcej niż w pozostałej 
średniej gmin, powiatu, czy województwa. Z języka polskiego jest nieco gorzej bo poniżej średniej 
gminy. Rada Pedagogiczna w m-cu Listopadzie dokona analizy wyniku egzaminu 8-klasisty, 
wówczas podejmiemy stosowne wnioski do realizacji co robić, aby te wyniki były jeszcze lepsze. 
Jeśli chodzi o wyniki klasyfikacji uczniów to 100% uczniów zostało klasyfikowanych, promowanych 
i wszyscy uczniowie ukończyli szkołę podstawową, średnia ocen ustaliliśmy na poziomie 4,21, 
frekwencja uczniów w szkole to 88,51%. Szkoła prowadzi zajęcia dodatkowe oraz pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej, takich zajęć też mieliśmy sporo w zależności od zainteresowań 
koło muzyczne, koło artystyczne, koło sportowe –SKS, logopedyczne, rewalidacja, zajęcia 
dydaktyczno-wyrównawcze, zajęcia korekcyjno-kompensacyjne. W szkole funkcjonuje również 
biblioteka, bibliotekarz pracuje w wymiarze 6/30 etatu, Opiekę pielęgniarsko-lekarska sprawuje 
MEDICUS w Gostyninie zgodnie z podpisaną umową. Dzieci dojeżdżają do szkoły autobusem 
PKS. Dożywianie uczniów: szkoła w Lucieniu przygotowuje posiłki i dożywianiem mamy objęte 44 
dzieci w tym 26 dofinansowanych  z GOPS i 18 płatnych. Jeśli chodzi u dział uczniów w 
konkursach różnego rodzaju dałem tą informację pełną Państwu, mamy sporo osiągnięć jeśli 
chodzi o konkursy w regionie, ogólnopolskim zasięgu, mamy wiele sukcesów sportowych m.in. 
nasz Uczniowski Klub Sportowy, jak Państwo wiedzą osiąga sporo sukcesów, o czym można 
dowiedzieć się na stronie internetowej naszej szkoły, lub na Gostynińskich portalach 
internetowych, mamy takiego rodzynka Klaudie Tyszkiewicz, która pięknie reprezentuje UKS 
Zwoleń na różnego rodzaju występach w sensie zawodów ogólnopolskich w wrotkarstwie szybkim, 
trzy takie zwycięstwa z pucharami wróciła, tych sukcesów jest bardzo dużo. Jeśli chodzi o sprawy 
materialne to w roku ubiegłym z poprawy bazy dydaktycznej doposażyliśmy Oddział przedszkolny 
o nowe pomoce dydaktyczne, zakupiliśmy trochę sprzętu, mebli, stare należałoby wymienić. Jeśli 
chodzi o sprawy remontowe i inwestycyjne dokonaliśmy odnowienia farbą olejną frontowej części 
ogrodzenia szkolnego, odnowiliśmy część elewacji zewnętrznej, w ramach własnych bez kosztów, 
bez zawierania umów tych spraw remontowych, robili to pracownicy, ponadto wygłuszyliśmy 
ścianki działowej w Sali nr 2, odnowiliśmy farba olejną lamperii na korytarzu, części lamperii na 
Sali gimnastycznej, w kilku salach, na stołówce szkolnej, odnowiliśmy farbą emulsyjną 
pomieszczeń sekretariatu i gabinetu dyrektora, robiliśmy remont i odnowienie mebli szkolnych. To 
było w roku ubiegłym, mamy szereg potrzeb jak zawsze to bywa w dalszym ciągu stoi temat 
otwarty termoizolacji budynku szkolnego, może udałoby się, może Państwo Radni podjęli by taką 
decyzję temat budynku termoizolacji, obiektu szkolnego sfinalizowali ponieważ ten temat pojawia 
się każdego roku. W roku przyszłym dokonamy demontażu i montażu nowego komina budynku 
szkolnego miało być to w piątek, ale z różnych przyczyn przesunęliśmy z różnych względów na 
przyszły rok, wymianę komuna musimy wymienić w maju, czerwcu maksymalnie. Remont i 
doposażenie pomieszczenia kuchennego oraz stołówki, być może nasza szkoła włączy się do 
projektu, niektóre szkoły już realizowały, odnośnie stołówek szkolnych, co prawda my nie 
przygotowujemy posiłków, ale wydajemy posiłki i chciałbym aby nasze pomieszczenia w których 
dzieci spożywają posiłek także wyglądały właściwie i spełniały te wymogi i kryteria. 
To tyle z mojej strony, chciałbym serdecznie podziękować Panu Wójtowi, Panu Zastępcy, Państwu 
Radnym za wspieranie naszych działań i za pomoc jaką otrzymujemy na co dzień.   
 
p.o Dyrektora Szkoły Podstawowej w Teodorowie Małgorzata Żuber: Panie Wójcie, Panie 
Przewodniczący, Państwo Radni, zaproszeni Goście; w Szkole Podstawowej w Teodorowie w roku 
szkolnym 2018/2019 obowiązek szkolny realizowało 61 uczniów, 25 dzieci z Oddziału 
Przedszkolnego, łącznie 86 dzieci. Nauczyciele zatrudnieni w pełnym wymiarze 8 osób, 
nauczyciele zatrudnieni w niepełnym wymiarze 11 osób, łącznie 19 nauczycieli w tym 15 
dyplomowanych, 3 mianowanym i 1nauczyciel kontraktowy. Jeżeli chodzi o administracje 
zatrudnieni w pełnym wymiarze 1 osoba, 1 osoba obsługa 1 osoba kierowca łącznie 2 osoby, 
pracownicy sezonowi 2 osoby prace społecznie-użyteczne. W szkole funkcjonuje biblioteka 
szkolna, bibliotekarz zatrudniony w wymiarze 3 godz, również jest opieka pielęgniarsko-lekarska 
którą sprawuje NZOZ MEDICUS Gostynin, dzieci dowożone są autobusem szkolnym 28 uczniów 
co stanowi 33%. Dzieci które w naszej szkole korzystają z obiadów, w tym finansowanych przez 



GOPS – 46. Stypendia o charakterze motywacyjnym – 5 uczennic utrzymało, stypendia socjalne 
16 uczniów. Jeżeli chodzi o udział uczniów w olimpiadach, konkursach i zawodach sportowych to 
też one są w sprawozdaniach i w szkole, wspomnę tylko o kilku, w konkursie międzynarodowym 
uczennica naszej szkoły zajęła I miejsce, był to Międzynarodowy Konkurs Plastyczny „Powróćmy 
jak za dawnych lat w zaczarowanych bajek świat”, co roku bierzemy udział w Ogólnopolskim 
Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież zapobiega pożarom” na etapie powiatowym I miejsce zajął 
Szymon Czerwiński i uczestniczył w wojewódzkim konkursie gdzie zajął IV miejsce. Chciałabym 
powiedzieć, że nasza szkoła uczestniczy w tego typu konkursach, opiekunem tych konkursów jest 
pani Renata Kędzierska i co roku zajmujemy I, II, bądź III miejsce, już wielokrotnie koleżanka 
jeździła na wojewódzki zasięg. Jest też dużo konkursów rejonowych, powiatowych, również 
uczniowie naszej szkoły biorą czynny udział w zawodach sportowych jak np. na 21 Mistrzostwach 
Powiatu hokeju chłopców zajęli II miejsce, czy w eliminacjach powiatowych w tenisie sportowym 
zajęli II, III. IV miejsca. Niewątpliwie dużym sukcesem szkoły jest wysoki wynik na sprawdzianie 8-
klasisty, jeśli Państwo sobie spojrzą to średnie wyniki egzaminu z języka polskiego w naszej szkole 
było 70%, powyżej niż Gmina Gostynin, niż Powiat Gostyniński, niż województwo Mazowieckie i 
wyżej niż ogólny wynik kraju. Najwyższe wyniki: 1 uczeń otrzymał 92%, jeden uczeń 90%, 1 uczeń 
86%. Jeżeli chodzi o skalę skalinową to z matematyki, języka polskiego był to wynik wyżej niż 
średni, a z języka polskiego był to wynik wysoki, jeżeli chodzi o średnie wyniki egzaminu z 
matematyki to najwyższe wyniki 2 uczniów otrzymało 83% i 1 uczeń 73%, my średnio 
otrzymaliśmy 48% czyli wyżej niż Gmina Gostynin, wyżej niż Powiat Gostyniński, wyżej niż wyniki 
w skraju kraju i o 2% niżej niż województwo Mazowieckie, czyli też bardzo wysoki wynik. Jeżeli 
chodzi o wyniki średnie z języka  angielskiego to nasza szkoła otrzymała 59% czyli wyższy wynik 
niż Gmina Gostynin, wyższy wynik niż Powiat Gostyniński, troszeczkę niższy wynik niż 
województwo Mazowieckie i identyczny wynik jak średnia naszego kraju. Najwyższe wyniki: 1 
uczeń otrzymał 87%, jeden 85%, jeden uczeń 82%. Wysokie wyniki sprawdzianu są spowodowane 
dobrą współpracą rodziców, nauczycieli i uczniów, którzy bardzo chętnie w swoim wolnym czasie 
pozostawali i rozwiązywali testy z języka polskiego, z matematyki, z języka angielskiego w wolnym 
czasie, niejednokrotnie były to soboty. Jeżeli chodzi o naszą szkołę to chciałam zauważyć, że w 
naszej szkole bardzo prężnie działa drużyna Harcerska, która z własnych środków częściowo jest 
umundurowana w sposób kompletny, dzięki temu widać ich jak uczestniczą w różnych 
wydarzeniach jakie dzieją się na terenie Gminy i nie tylko. Zawsze uczestniczą w apelach Woli 
Łąckiej, w 100-lecie Niepodległości, ponieważ my opiekujemy się 2 grobami z powstania 
styczniowego znajduje się w Krzywiu, drugi znajduje się w Zuzinowie. W tym roku szkoła pamięta i 
byli przy pomnikach, byliśmy również w Gostyninie, była zbiórka zniczy, tymi pomnikami się 
opiekujemy. Uczestniczyli również w Mszy Świętej i Apelu z okazji Urodzin założyciela harcerstwa 
Andrzeja Małkowskiego w Trębkach, w szlachetnej paczce też w ogólnopolskiej akcji Dzieci piszą 
listy do dzieci chorych z okazji świąt, gdzie są adresy i dzieci proszą o kartki z całego kraju. 
Wyniki klasyfikacji: uczniowie promowani 98,4%, bez promocji do następnej klasy 1osoba tj. 
1,06%, średnia ocen w szkole tj. 4,11%, frekwencja uczniów 92,3%. Jeżeli chodzi o zajęcia 
pozalekcyjne były to zajęcia wyrównawcze, zajęcia rozwijające aktywność twórczą w klasach 
młodszych i w klasach starszych koło sportowe, drużyna harcerska, zajęcia przygotowujące do 
egzaminu ósmoklasisty. Dodatkowe zajęcia finansowane przez organ prowadzący: logopedia –  
3 godz. Zajęcia korekcyjno-kompensacyjne – 4 godz. Gimnastyka korekcyjno-kompensacyjna –  
3 godz. Zakup pomocy i wykonane prace remontowe to była zakupiona tablica, pomoce i zabawki 
do oddziału przedszkolnego, sprzęt sportowy był zakupiony, sprzęt do muzyki, drobne prace 
remontowe, natomiast dostosowanie bazy szkoły do  wyzwań nowoczesnego procesu  
dydaktycznego było szczególnie w okresie matematyki, przyrody i geografii, szkoła posiada bogatą 
bazę dydaktyczną, wyposażone mamy wszystkie sale w tablice multimedialne, w jednej Sali 
znajduje się projektor. Dzięki udziałowi w projekcie organizowany przez Urząd Gminy Gostynin 
Aktywną tablicę także technologia informacyjno-komputerowa, dzięki szkoleniom nauczycieli, 
którzy aktywnie jeżdżą na te szkolenia i później wdrażają to w szkole, w tym roku przystąpiliśmy do 
projektu „Szachy w szkole” gdzie otrzymaliśmy już kilkanaście szachów. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Emilianowie Marzenna Kozłowska: Panie Przewodniczący, Panie 
Wójcie , Wysoka Rado i Szanowni Goście. W naszej placówce w poprzednim roku szkolnym do 
punktu przedszkolnego uczęszczało 19 dzieci, oddziału przedszkolnego 21 dzieci. Natomiast w 
szkole podstawowej łącznie mieliśmy 112 uczniów w gimnazjum 14 uczniów, gimnazjum już 



zakończyło swoją edukację, w naszej placówce pracuje 21 nauczycieli w tym 7 zatrudnionych w 
niepełnym wymiarze pracy, zapewniamy również pracownika administracji i obsługi jak również 
pracowników sezonowych, którzy są do nas skierowani. Jeśli chodzi o średnie wyniki szkoły 
podstawowej, jeśli chodzi o język polski jesteśmy na poziomie średniej Gminy i Powiatu  z czego 
jesteśmy bardzo zadowoleni, natomiast z matematyki praktycznie deczko mniej, ponieważ mamy 
34, a średnia jest 37, język angielski również jesteśmy na poziomie nawet powyżej Powiatu co jest 
dla nas bardzo zadawalające, biblioteka i inne tego typu pochodne, dowożenia dotyczą wszystkich 
naszych szkół, dożywianie również, więc może skupię się na konkursach w poprzednim roku 
szkolnym, jestem bardzo zadowolona ponieważ nasi uczniowie zdobywają wysokie noty w 
zawodach, konkursach na szczeblu powiatowym, wojewódzkim czy ogólnopolskim, ponieważ nasi 
uczniowie jeśli chodzi o rozgrywki sportowe przywożą za pierwsze miejsca puchary pokonując 
takie szkoły jak miejskie, jak 3, czy 1, a w naszych szkołach mamy 12-14 uczniów, co cieszy nas 
bardzo. Zdobywają miejsca nie tylko w zawodach sportowych, ale i przedmiotowych gdzie wysokie 
noty otrzymują. Mogę się tutaj pochwalić nasza uczennica dostała I miejsce w ogólnopolskich 
konfrontacjach tanecznych w Bełchatowie, jak również I miejsce w Powiatowym Festiwalu tańca w 
Sannikach, mamy również ucznia który zdobywa nam w Międzynarodowych Zawodach Judo i 
również jeździectwa na rolkach I miejsca, ale i w innych konkursach przedmiotowych. Szczególną 
uwagę zasługuje fakt że nasza placówka bardzo aktywnie uczestniczy w akcjach charytatywnych 
ponieważ prowadzimy Koło wolontariatu od kilku lat. Nasza współpraca bardzo dobrze się układa z 
Caritas diecezji płockiej i w nagrodę za nasze działania charytatywne po raz drugi nasi uczniowie 
w ilości 45 uczniów mogli wyjechać na darmowe 12 dniowe kolonie do Popowa, chciałabym 
podziękować Panu Wójtowi za autokar który dowozi naszych uczniów, prócz tych kolonii gdzie 
mogli pojechać w ramach uznania za naszą współpracę nasi uczniowie są zapraszania na różne 
poczęstunki poprzez Koła Brata Alberta. 
Jeśli chodzi o klasyfikacje i promocje to 2 uczniów nie zostało promowanych, ponieważ są to 
uczniowie którzy posiadają orzeczenie o kształceniu specjalnym, natomiast pozostali uczniowie w 
100% otrzymali promocje do następnej klasy. Tak jak inne szkoły tak i nasza  prowadzimy wiele kół 
zainteresowań są to godziny odpłatne i godziny nieodpłatne gdzie nauczyciele w ramach swojej 
pomocy uczniom prowadzą. Prace, które wykonujemy samodzielnie w naszej placówce 
praktycznie były tylko takie kosmetyczne jak również z budżetu Gminy, gdy przeprowadzane są 
konkursy nasi rodzice bardzo włączają się tutaj jak również nauczyciele. Chciałabym podkreślić że 
uczestniczyliśmy w projektach gdzie nasi uczniowie mogli aktywnie uczestniczyć. Prosiłabym o 
zwiększenie środków na pomoce dydaktyczne, a zwłaszcza na punkt przedszkolny ponieważ w 
budżecie na punkt przedszkolny nie mamy środków, są to małe dzieci 3-4 latkowie gdzie bawiąc 
się , zabawki się zużywają, jak również prosiłabym o piękne boisko, za bardzo miłą współpracę 
jaka jest Gmina Gostynin wszystkim Panie Wójcie, Panie zastępco, Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado serdecznie dziękuję. 
 
Dyrektor Gminy Szkoły Podstawowej w Sokołowie Pani Ewa Wachowicz: w szkole uczęszcza 83 
dzieci w tym 16 do oddziału przedszkolnego, jest 10 nauczycieli zatrudnionych w pełnym 
wymiarze, 8 nauczycieli w niepełnym wymiarze co stanowi 18 osób, 4 mianowanych, 14 
dyplomowanych. Administracja to 1 etat i 1/8 etatu Pana Inspektora, obsługa 2 osoby i 1 osoba w 
niepełnym wymiarze łącznie 5 osób. Niestety nie mogę się pochwalić wynikami egzaminów, które 
były wyjątkowo niskie w tym roku, na usprawiedliwienie powiem, że klasa liczyła 6 osób, tj. trudne 
aby osiągnąć dobry wynik, 1 uczeń był zaledwie dobry, nawet nie bardzo dobry, reszta bardzo 
słabych, w pozostałych latach było to bardzo dobrze, trzeba to przeboleć, plan naprawczy 
będziemy opracowywać. Ogólnie klasyfikacja wypadła dobrze 100% osób klasyfikowanych i 
średnia szkoły to ponad 4 oprócz tych egzaminów jesteśmy zadowoleni. Dowożenie dzieci – 26 
uczniów jest dowożone autobusem PKS-u. 13 własnym środkiem transportu. Dożywianie uczniów 
jest zabezpieczone przez SP w Białotarsku, 12 osób korzysta z GOPS i płatnych jest 26 obiadów. 
Również uczniowie nasi brali udział w konkursach, możemy się pochwalić, lauratem konkursu 
plastycznego ogólnopolskiego „Mój las” dziewczynka dostała bardzo dobre nagrody w Warszawie. 
W szkole funkcjonowały zajęcia pozalekcyjne koła zainteresowań, oraz zajęcia korekcyjno-
kompensacyjne, zajęcia rewalidacyjne i zajęcia dla członków UKS płatne z dofinansowania. W 
ubiegłym roku zakupiono pomoce naukowe dla klas I-VIII, dla Oddziału Przedszkolnego, 2 tablice 
suchościeralne, 2 monitory interaktywne, 1 ze środków szkoły, 2 zakupiła Rada Rodziców z 
dofinansowania uczniowskiego UKS SOKOŁY zakupiona sprzęt sportowy i urządzenia do siłowni. 



Bardzo Nas cieszy to, że mamy prawdziwe boisko, które tutaj w większości Gmina sfinansowała, 
częściowo  środki otrzymane z AKTYWNI RAZEM uzyskane przez UKS, oraz rodzice zakupili 
trawę, położono sztuczną trawę, zakupiono trybuny i sprzęt niezbędny do korzystania  z boiska, 
oprócz tego sukcesywnie wymieniamy okna z własnych środków, które są stare i wymagają 
wymiany, jak mamy pieniądze to co roku 3-4 okna, ale czekamy na termomodernizację może 
kiedyś w przyszłości się uda w naszej szkole to wykonać, położona terakotę na części dolnego 
korytarza i przesunięto i odmalowano bramę wjazdową i wykonano niezbędne remonty dla 
placówki. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lucieniu – Ilona Dan: Panie Wójcie, Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, Szanowni Państwo: w SP w Lucieniu i w oddziale gimnazjum w roku szkolnym 
2018-2019 uczyło się 267 uczniów, w klasie gimnazjalnej – 26. Jeżeli chodzi o wyniki egzaminu 
gimnazjalnego, część humanistyczna, język polski jest powyżej gminy i powiatu, pozostałe wyniki 
są adekwatne do bieżących wyników nauczania  uczniów, jeżeli chodzi o wyniki egzaminu 
ósmoklasisty nie do końca jesteśmy zadowoleni ze wszystkich punktów egzaminu, ale mogę 
powiedzieć, że nie każda klasa jest w stanie uzyskać takie wyniki przy dużym wkładzie nauczycieli, 
jakie byśmy oczekiwali. Jeżeli chodzi o kadrę pedagogiczną zatrudniono jest 28 nauczycieli, w tym 
4 osoby o stopniu kontraktowym, 5 mianowanych, 19 dyplomowanych. Jeżeli chodzi o kadra 
administracyjno-obsługową to w pełnym i w niepełnym wymiarze czasu pracy 18 osób .Korzystamy 
dodatkowo z programów stażowych z PUP.  
Dowożenie dzieci następuje autobusem szkolnym po 38 dzieci jeździ autobusami PKS 113 dzieci. 
Dożywianie uczniów prowadzi Szkoła w Lucieniu dla szkoły w Lucieniu, w Emilianowie, w 
|Zwoleniu i w Sierakówku, łącznie w szkole w Lucieniu 110 uczniów korzysta z posiłków.  
Stypendiów motywacyjnych SP 14 uczniów, GIM. 3 uczniów, łącznie 17 uczniów. Opiekę sprawuje 
MEDICUS w Gostyninie. 
Bibliotekarz zatrudniony jest w wymiarze 15/30 – pół etatu, stan księgozbioru – 3430 pozycji, 
ogólnie wypożyczeni w roku szkolnym 2018/2019 – 627. 
Szkoła uczestniczyła i osiągała wyniki w różnych konkursach i zawodach sportowych na różnych 
etapach, szczegółowo podane są w wykazie. Wyniki klasyfikacji uczniów w SP jeden uczeń został 
niepromowany jeżeli chodzi o gimnazjum w SP w Lucieniu 100 uczniów promowanych. Średnia 
ocen w SP to 3,95, Gimnazjum 3,43. Frekwencja uczniów w SP to 91,51, Gimnazjum 95,45. 
Jeżeli chodzi o zajęcia pozalekcyjne oprócz tych które szkoła organizuje jest wsparcie dla uczniów 
z trudnościami, są organizowane zajęcia taneczne, uczniowie w naszej szkole  które tańczą w 
Promykach Lucienia uczestniczyły w wyjęździe na Litwie, miały możliwość z Polakami 
mieszkającymi na Litwie i w szkołach litewskich przystąpić do programu „Bijemy rekord dla 
niepodległej” i śpiewaliśmy razem z Polakami na Litwie Hymn, uczestniczyliśmy w Święcie 
Niepodległości, było to niezwykle wzruszające nie tylko dla dorosłych, ale przede wszystkim dla 
uczniów. Uczniowie bardzo zadowoleni wrócili z tego wyjazdu, także te środki są bardzo potrzebne 
dla rozwoju wszystkich, którzy maja talent w tym kierunku. Odbywają się również zajęcia sportowe, 
chciałabym podziękować za te wszystkie środki, które w ramach Uczniowskiego Klubu Sportowego 
mogą być wykorzystywane przez uczniów naszej szkoły. 
Jeżeli chodzi o zakupy pomocy i wykonane prace remontowe to zakup pomocy dydaktycznych w 
oddziałach przedszkolnych, prace remontowe, które wykonali pracownicy szkoły, malowanie 
fragmentów elewacji, Sali bankietowej, korytarza dolnego. Największym wkładem było 
wyposażenie szkoły w wykładziny na korytarze i to była kwota ok 50 tyś zł. i taż za to bardzo 
dziękuje, gdzie po pierwsze jest bezpiecznie, a po drugie jest estetycznie w naszej szkole. 
Jeżeli chodzi o projekty, w których szkoła uczestniczyła to był rok 2018/2019, szkoła brała udział w 
projekcie; :Szachy w mazowieckiej szkole”. „Żyj smacznie i zdrowo”, program dla szkół owoce, 
warzywa i mleko, trzymaj formę, aktywna tablica, znajdź właściwe rozwiązanie. W roku 2018/2019 
szkoła przystąpiła do programu Misja i programowanie to był etap kwalifikacyjny, realizacja 
zaczyna się od 2020. Uczestniczyliśmy w międzynarodowym projekcie pod nazwą Szkoła z 
prawami dziecka ze współpracy z dziećmi, ze szkołą w Słowenii. W ramach programu Aktywna 
tablica zostały zakupione 2 monitory do naszej szkoły na kwotę 17500 tyś zł. 
Szkoła przystąpiła do projektu posiłek w szkole i w domu, w ramach tego projektu szkoła będzie 
kupowała, już jest w trakcie zakupu na kwotę 100 tyś zł. i też bardzo dziękuje za możliwość 
przystąpienia do tego projektu bo wiadomo, że do każdego projektu musi być wkład własny i tutaj 
wkładu własnego było 20tyś, zł. i 80 pozyskanych. Szkoła współpracuje z różnymi instytucjami, 



bierze udział w akcjach charytatywnych, jeżeli chodzi o potrzebę szkoły, to jak w każdej szkole są 
one duże bo ciągle szkoła czegoś potrzebuje, natomiast priorytetowym zakupem na pewno jest 
plac zabaw i o to wraz z rodzicami bardzo prosimy, jeżeli byłaby taka możliwość na utwardzenie 
parkingu . Dziękuję bardzo. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sierakówku – Elżbieta Mańkowska: Szanowny Panie Wójcie, 
Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zaproszeni Goście; chciałabym przedstawić 
realizację zadań za poprzedni rok szkolny 2018/2019.W roku szkolnym 2018/2019 do SP w 
Sierakówku uczęszczało 156 uczniów + dzieci w Oddziale Przedszkolnym 19, łączna liczba dzieci 
uczących się w naszej szkole to 175 dzieci na rok miniony. Jeżeli chodzi o klasyfikacje, jeszcze 
mieliśmy klasę III Gimnazjum gdzie uczęszczało 15 uczniów. Klasyfikowano prawie 100% uczniów 
za wyjątkiem 2 uczniów z kl. VII, przyczyną tego  były warunki rodzinne jak i wychowawcze. Wyniki 
sprawdzianu ósmoklasisty W części z języka polskiego wyniki w naszej szkole utrzymywały się na 
poziomie Gmin i Powiatu, otrzymaliśmy wynik w skali 5 wyższy, w części matematycznej wyniki 
były nieci niższe, były to wyniki na poziomie Gminy i Powiatu. Z języka angielskiego, ogólna liczba 
zdających to 13 osób, wyniki były nie co niższe od wyników osiągniętych w Gminie i Powiecie, ale 
przyczyną było to że mieliśmy 7 uczniów z opiniami z poradni społeczno-pedagogicznej. Wyniki 
egzaminu gimnazjalnego w kl. III w części humanistycznej, język polski w skali 5 średni wyższy, te 
wyniki utrzymywały się na poziomie Gminy, natomiast wyniki z części matematyczno-
przyrodniczej, matematyka wynik średnio nie co niższy niż w Gminie i Powiecie. Przyroda wynik 
zbliżony do wyników w Gminie in Powiecie, w Gminie 44%, u nas w szkole 41%.  Z części  
językowej, język angielski na poziomie podstawowym zdawało 7 uczniów, osiągnięto średni 
wyższy czyli na poziomie wyników uzyskanych w Powiecie, nie co niższy 59% u nas był 54%,  
poziom rozszerzony też na poziomie wyników Powiatowych i język niemiecki podstawowy poziom 
zdawało 8 uczniów i uzyskano wynik zbliżony do wyników w Gminie i Powiecie 37% wyniki 
Gminne, a u nas 34%. Jeżeli chodzi o wykaz kadry pedagogicznej, w SP w Sierakówku 
zatrudnionych jest 21 nauczycieli, w pełnym wymiarze 18 i w niepełnym wymiarze 3. Ze względu 
na stopień awansu zawodowego w SP w Sierakówku mieliśmy 1 nauczyciela stażystę, 2 
kontraktowych, 1 mianowanego, 17 dyplomowanych – łącznie 21 nauczycieli. 
Kadra administracyjno-obsługowa: w pełnym wymiarze 2 osoby, obsługa zatrudniona w pełnym 
wymiarze 3 pracowników, zatrudnieni w niepełnym wymiarze 2 osoby, kuchnia zatrudnieni w 
pełnym wymiarze 1 osoba i pomoc nauczyciela w pełnym wymiarze 1 osoba, inspektor do ochrony 
danych osobowych 1 osoba w wymiarze 1/8 etatu. 
 W szkole uczniowie dowożeni są we wszystkich placówkach przez PKS Gostynin, dowożonych 
uczniów do szkoły 142 uczniów, współpraca układała się dobrze. 
Dożywianie uczniów: dożywianych było 50 uczniów, w tym 22 finansowanych przez GOPS, obiady 
dowożone są ze SP z Lucienia, bardzo smaczne za co bardzo dziękujemy. 
W szkole też przyznane były stypendia o charakterze socjalnym, w SP 25, w Gimnazjum 6 łącznie 
31 stypendiów szkolnych. 
Opiekę pielęgniarską sprawuje MEDICUS w Gostyninie i Pani pielęgniarka środowiskowa raz w  
m-cu, lub wg. potrzeb. Jeżeli chodzi o doposażenia bazy dydaktycznej zakupu konstrukcji na 
garaż, został docieplony strych i ten sprzęt który znajdował się na strychu nie mógł już dalej 
przebywać, więc zakupiono ten garaż, zakupiono stoliki uczniowskie, kosiarke spalinową, 
dokonano prace remontowe, malowanie ścian sufitów, też były drobne naprawy malowanie, czy też 
takie ubytki. Jeżeli chodzi o zajęcia pozalekcyjne prowadzone w SP w Sierakówku, one 
prowadzone są w ramach godzin dyspozycji dyrektora szkoły, a także różne dodatkowe zajęcia w 
formie różnych zainteresowań. Prowadzone były zajęcia w ramach godzin do dyspozycji dyrektora 
szkoły: zajęcia wyrównawcze, koło informatyczne, koło matematyczne, koło języka angielskiego. 
W ramach pomocy psychologiczno-pedagogicznej prowadzone były zajęcia wyrównawcze z języka 
angielskiego, z języka niemieckiego- koło, koło matematyczne, zajęcia w ramach kól z języka 
angielskiego w kl. IV, VI, zajęcia wyrównawcze z języka angielskiego w kl. IIIG, zajęcia SKS w  
kl. VA-VB. 
Szkoła też brała udział w różnych konkursach i zawodach sportowych, olimpiadach, braliśmy 
udział w projekcie Ministerstwa Edukacji Narodowej Patroni roku 2018 Godność, Wolność, 
Niepodległość zostaliśmy dofinansowani w tym projekcie przez Ministerstwo w kwocie 6300,00zł. 
dziękujemy serdecznie Panu Wójtowi, całej Radzie. Jeżeli chodzi o zakres terytorialny konkursu, 
olimpiad przystąpiliśmy do Międzynarodowego Przeglądu Małych Form Scenicznych o tematyce 



profilaktycznej „Młodość bez nałogów” zajęliśmy II miejsce, w konkursie Świątecznej Piosenki 
Anglojęzycznej III miejsce, w Ogólnopolskim konkursie wiedzy pożarniczej „Młodość zapobiega 
pożarom” III miejsce. W szkole prężnie działa wolontariat, szkoła wraz z opiekunami zbierają 
materialnie, brali udział w akcji Świąteczna paczka dla dzieci mieszkających na Kresach. Od XI 
2018r nauczyciele języka wraz z dyrektorem szkoły pracowali nad wnioskiem projektu unijnego 
RAZMUS PLUS, wniosek został złożony 21 marca 2019r, otrzymaliśmy wyniki, dostaliśmy 
dofinansowanie na prowadzenie tego projektu w naszej szkole, pozyskaliśmy partnerów z 
Portugalii, Hiszpanii i Grecji, w tamtym tygodniu odjechali od nas ze szkoły, gościliśmy ich w szkole 
zaprosił nas też Pan Wójt na spotkanie z tymi nauczycielami, uczniami, którzy przyjechali do nas 
na realizacje tego projektu. Jeżeli chodzi o potrzeby to jak każda ze szkół te potrzeby ma, naszym 
największym zapotrzebowaniem to jest sala gimnastyczna, bardzo byśmy byli zadowoleni aby 
powstała u nas sala, bo sytuacja jest taka że dzieci od wielu lat zajęcia z wychowania fizycznego 
odbywają się na korytarzu, jest to bardzo uciążliwe, bo obok są zajęcia lekcyjne, nie posiadamy też 
zaplecza żeby dzieci mogły się przebierać, aktualnie jest to w ten sposób, że musimy sobie jakoś 
radzić, dzieci przebierają się w świetlicy bądź w sali przeznaczonej aby dzieci mogły się 
przygotować do zajęć z wychowania fizycznego. 
Ja za wszelkie wsparcie jakie Pan Wójt, Pan Wice Wójt, Pani Sekretarz, Pan Przewodniczący 
Rady  wspiera Nas we wszystkich tych działaniach serdecznie chciałabym podziękować i mam 
nadzieję, że dalej Państwo będziecie Nas wspierać. Dziękuję bardzo. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Solcu - Anna Wojciechowska: Panie Przewodniczący, Panie 
Wójcie, Panie Wice Wójcie, Pani Sekretarz, szanowna Rado, zaproszeni Goście: w SP w Solcu w 
roku szkolnym 2018/2019 uczyło się 166 uczniów, proces realizowało 26 nauczycieli, są to 
nauczycieli kontraktowi - 2, mianowani - 3, dyplomowani - 20– łącznie 26 nauczycieli i 1 stażysta. 
Kadra administracyjno-obsługowa to 8 osób, czyli administracja, obsługa i pracownicy sezonowi. 
Miernikiem pracy szkoły są sprawdziany, egzaminy gimnazjalne, konkursy, jeżeli chodzi o 
sprawdziany i egzaminy gimnazjalne to wyniki tych egzaminów i sprawdzianów klasyfikowały się 
jako średnie wyniki. W SP w kl IV zmieściła się matematyka, w V język polski, angielski co dało 
wynik średni wyższy. Gimnazjum język polski, angielski podstawowy i rozszerzony, historia w V, a 
cześć przyrodnicza, matematyka i język niemiecki w IV. Średnie wyniki to nie jest miernik 
osiągnięty osiągnięć uczniów ponieważ tak naprawdę jest ta wartość dodana, trzeba wziąć pod 
uwagę to że coraz więcej uczniów przybywa nam z orzeczeniami i z opiniami. Ja osobiście z 
wyników jestem zadowolona, ale tak naprawdę chciałoby się więcej. Biblioteka szkolna w szkole w 
Solcu istnieje biblioteka gminna i chciałabym zaznaczyć że ogromne zaangażowanie jest Pani 
Teresy Balcerzak począwszy od organizacji biblioteki po przedsięwzięcia, co powoduję, że miejsce 
jest bardzo przytulne, ogromne osiągnięcia jakie Pani otrzymuje w tej bibliotece daje bogatą bazę   
dydaktyczną bez względu na odbywające się tam przedsięwzięcia. 
Opieka pielęgniarsko – lekarska w szkole, uczniowie są objęci opieką przez MEDICUS w 
Gostyninie z siedzibą w Białotarsku. 
Uczniowie są dowożeni przez autobus szkolny i autobus PKS łącznie 105 dzieci jest dowożonych 
przez autobusy. Na pytanie czy wymaga jakiś zmian, pragnę tylko powiedzieć, że autobus PKS 
ciągle się spóźnia, były już rozmowy z Panem Wójtem i myślę że to poskutkuje przesunięciem 
godziny czy po prostu tym, aby ten autobus się nie spóźniał, a spóźnia się merytorycznie. 
Dzieci są dożywiane przez stołówkę w Białotarsku, dożywianych jest 69 uczniów, a liczba 
wzrastających posiłków świadczy o tym, że obiady są bardzo smaczne i za to bardzo dziękuję. 
Stypendia szkolne w ubiegłym roku szkolnym to były ufundowane dla 10 osób, natomiast 
stypendia socjalne nie mamy do nich wglądu, ponieważ dokumenty są odwożone do Urzędu 
Gminy. Jednym z wyznaczników szkoły, oprócz egzaminu i sprawdzianu kl. VIII są konkursy, 
olimpiady i zawody sportowe w których to nasi uczniowie brali intensywny udział. W 
międzyszkolnych konkursach na 5, mamy 3 I miejsca, 1 II miejsce i 1 III miejsce. W regionalnych 
na 12 udziałów mamy 1 I miejsce, 1 II miejsce, mamy finalistę i laureata. W wojewódzkich mamy 1 
I miejsce i w Międzyogólnopolskich  1 I miejsce i w Międzynarodowych 1 I miejsce, tutaj pragnę 
zaznaczyć że tym pierwszym miejscem jest nagroda uczennicy, która wyleciała do Kanady na 10 
dni czego efektem później był przyjazd delegacji z Kanady, którą gościliśmy już w tym roku, a 
zaproszeni goście mieli okazję poznać gości z Kanady. 



W zawodach sportowych gdzie nasze dzieci intensywnie uczestniczą na 5 Międzynarodowych 
mieliśmy 1 I miejsce, w regionalnych 1 I miejsce 3 II miejsca, 3 III miejsca, mieliśmy jednego 
finalistę i 1 laureata. Jeżeli  chodzi o wyniki klasyfikacji to 1 osoba bez promocji to był uczeń kl. VIII 
Średnia ocen w szkole to 3,79%, frekwencja uczniów w SP to 91,71%. 
Dzieci mogą uczestniczyć w różnych zajęciach które umożliwiają wyrównanie szans gdzie 
podwyższane są ich wyniki oraz podwyższają ich jakość, są to zajęcia wyrównawcze w edukacji 
wczesnoszkolnej, są to zajęcia z koła z języka polskiego, z koła języka angielskiego, koła 
matematycznego, logopedii i gimnastyki korekcyjnej, również dzieci uczestniczą w zajęciach SKS i 
zajęciach chóru, oprócz tego prowadzone są zajęcia Dziecięcego zespołu pieśni i tańca Solec. 
Aby szkoła mogła dobrze funkcjonować niezbędna jest baza szkoły, dyrektor odpowiada za to żeby 
tworzyć nauczycielom dobre warunki do pracy jak i nauczycielom tak i uczniom, po to aby 
podwyższać jakość pracy w szkole. Udało się w zeszłym roku szkolnym odnowić sale lekcyjną 
mówię o malowaniu i o wymianie podłóg w 2 salach, odnowić korytarz górny, czyli wymienić 
popsute płytki chodzi o terakotę, odnowiono tablice dydaktyczne, zakupiono biurka do sekretariatu 
w związku z wymogami RODO, zmodernizowano skocznię do skoku w dal, zakupiono i 
zamontowano rolety w salach, zakupiono dywan do oddziału przedszkolnego i basen kulkowy do 
punktu przedszkolnego. 
W związku z reorganizacją szkoły wykonano napis na szkołę „Szkoła Podstawowa im. Wł. St. 
Reymonta w Solcu”. Wszystkie remonty zostały wykonane we własnym zakresie. Tutaj w tym 
momencie chciałabym za przychylność i zrozumienie Państwa bardzo serdecznie podziękować, 
ponieważ cały czas w szkole się robi i cały czas szkoła wymaga napraw i takie składam ogromne 
podziękowanie. Mimo tego, że udało się zrobić bardzo dużo to potrzeby zawsze jakieś są i tak jak 
wcześniej przedmówczyni wspominała, ogromnym problemem jest u nas sala gimnastyczna, może 
nie takim dużym jak w Sierakówku, bo my przynajmniej mamy jakąś salę przy zajęciach w grupach 
wychowania fizycznego, przy zajęciach gimnastyki korekcyjnej, przy dziecięcym zespole pieśni i 
tańca Solec, świetlica jest zajęta przez 56 godzin w tygodniu, czyli codziennie przez 11 godzin 
prowadzone są zajęcia wychowania fizycznego, jeżeli pracujemy 7godz. w ciągu dnia bo tak 
pracujemy to ok 4 godz. dziennie zajęcia prowadzone są na korytarzu, nie muszę tłumaczyć jak 
wyglądają zajęcia lekcyjne za drzwiami tych klas, które są na dolnym korytarzu. Bardzo potrzebną 
inwestycją jest adaptacja pomieszczenia w drugiej części strychu na samej górze, brakuje również 
pomieszczenia dla konserwatora, nie ma gdzie ten konserwator wykonywać swoich zadań, a jest 
to osoba która bardzo dużo rzeczy wykonuje sama, te prace wykonuje w kotłowni olejowej co przy 
każdej kontroli straży pożarnej to zapłacę ogromną kare, ale naprawdę nie ma gdzie pracować. 
Proszę Państwa szkoła nie posiada monitoringu i gdyby nadarzyła się taka okazja i taki projekt, to 
bardzo bym prosiła abyśmy mogli wziąć udział w tym projekcie, ponieważ pod koniec ubiegłego 
roku do szkoły było włamanie i gdyby były kamery na pewno byśmy ujęli sprawcę, a tak to ta 
sprawa została umorzona ze względu na to że nie ustalono kto to był. Potrzeby wymaga 
zmodernizowanie placu zabaw, te zabawki są ładne, kolorowe, bo my je co roku malujemy, ale są 
to już zabawki bardzo stare, niektóre musieliśmy wyeliminować ponieważ nie wszystkie są z 
certyfikatami i w wielu przypadkach stwarzają zagrożenie, będę też prosiła o modernizacje 
ogrodzenia szkoły od strony parkingu, ponieważ te sztafety będą miały 20 lat wtedy kiedy szkoła 
powstała, naprawdę niektóre już próchnieją i należało by je stopniowo wyjąć oszlifować i jeszcze 
raz pomalować, ja chciałabym jeszcze zaznaczyć, że zrobimy to we własnym zakresie bo mam 
takie możliwości, będę prosiła o zgodę aby kupić odpowiednia farbę i materiały do szlifowania. 
Jesteśmy też zmuszeni postawić nowe ogrodzenie na oczyszczalni ścieków taki mały płotek, który 
zabezpieczał by wejściem dzieci gdzie jest dostęp do wody. W klasach coraz bardziej psują się 
lampy oświetleniowe chodzi o sale i korytarze i są już tak stare lampy, nie możemy kupić nowych, 
ponieważ już takiego systemu na rynku nie ma i chcielibyśmy stopniowo klasami aby nie był to, aż 
taki duży koszt stopniowo te lampy powymieniać. Brakuje również pomieszczenia i wyposażenia 
jadalni, ale z tego co wiem Pan Wójt mówił że projekty będą w następnym roku bardzo byśmy 
prosili o udział w tym projekcie. Bardzo dziękuje za współpracę w roku szkolnym 2018/2019 za 
wszystko co udało się zrobić dzięki przychylności Państwa Radnych, Pana Panie Wójcie i za to 
wszystko dziękuje, a dziś dziękuję za uwagę. 
 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Białotarsku – Paweł Pilichowicz: Szanowny Panie 
Przewodniczący, Panie Wójcie, Panie Wice Wójcie, Pani Sekretarz, Wysoka Rado, Szanowni 



zaproszeni goście; za miniony rok 2018/2019 w Białotarsku jest 9 oddziałów w SP 159 uczniów i 
klasy Gimnazjum 33 osoby łącznie 192 osoby, nauczyciele zatrudnieni w pełnym wymiarze 17, w 
niepełnym wymiarze 7 łącznie 24 osoby, kontraktowych 2, mianowanych 6, dyplomowanych 16 
łącznie 24. Jeśli chodzi o administracje i obsługę to w pełnym wymiarze 2 osoby, stołówka 3 osoby, 
obsługa 5 osób, konserwator w pełnym wymiarze 1 osoba, opieka podczas dowozu uczniów 
zatrudniony na 1/2 etatu 1 osoba, inspektor ochrony danych osobowych zatrudniony 1/8 etatu 1 
osoba łącznie 13 osób. Jeśli chodzi o wyniki egzaminu gimnazjalnego są bardzo zadawalające z 
tego co udało mi się zrobić tzw mały przegląd i po rozmowie z nauczycielami to co otrzymałem w 
dokumentacji gdzie w części humanistycznej z języka polskiego na poziomie wojewódzkim, a z 
innych części matematycznej i języka angielskiego, wszystko było zbliżone do Powiatu, do Gminy, 
szczegółowo do Gimnazjum nie będę wracał Państwo macie w moim sprawozdaniu. Jeśli chodzi o 
wynik egzaminu w kl. VIII jest bardzo niezadawalający rozmawiałem z wychowawczynią tej klasy 
były tam 3 orzeczenia, wynik jest słaby ale klasa była wyjątkowo słaba w zeszłym roku, mogę 
przytoczyć 25 punktów na 59 z języka polskiego jeśli chodzi o średnią Gminy, 21 z matematyki 
średnia Gminy 27 i 11 z języka angielskiego średnia Gminy 53. Pani powiedziała, że część z tych 
dzieci była zbadana przez poradnię psychologiczno-pedagogiczną, była to wyjątkowo słaba klasa, 
jeśli chodzi i gimnazjum Państwo widzicie, to zależy jaki rocznik się trafi. Pani dyrektor Ewa 
Wachowicz przedstawiła wyniki zeszłej klasy w Sokołowie i to zależy od rocznika. 
Jeśli chodzi o bibliotekę szkolną  to średnia wypożyczeni na ucznia to 3,69, stan księgozbioru 
7445, liczba czytelników 173, ogółem wypożyczeni 640. 
Opieka pielęgniarsko-lekarska uczniów to Ośrodek Zdrowia w Józefkowie. 
Dowożenie dzieci: 20 uczniów autobusem szkolnym, 104 uczniów autobusami PKS, zwrot kosztów 
dowozu 11 uczniów. 
Dożywianie dzieci: szkoła korzysta z własnej stołówki, średniomiesięczna liczba uczniów, którym 
wydano posiłki przedstawia się następująco;  
Obiady finansowanie przez GOPS – 28 
Obiady wykupowane przez uczniów – 93 
Szkoła w Białotarsku prowadzi dożywianie dla 4 szkół, w Sokołowie, w Solcu, w Teodorowie. W 
tym roku to co Pani Dyrektor powiedziała liczba osób kupujących obiady zwiększyła się, ja mam 
też informacje o stanie dożywiania jaką przedstawiłem na komisji także Państwo macie do wglądu 
tego. 
Jeśli chodzi o stypendia: 13 uczniów, jeśli chodzi o konkursy to też bardzo dobre wyniki jeśli chodzi 
o konkursy sportowe macie tez Państwo przed sobą, sporo jest tego więc nie chciał bym tego 
wymieniać. 
Uczniowie promowani do następnej klasy to 100% i w Gimnazjum i w Szkole Podstawowej. 
Jeśli chodzi o średnią ocen w szkole to 3,92 w SP, a w Gimnazjum 4,07 proszę zwrócić uwagę, że 
to były 2 klasy gimnazjalne. Frekwencja uczniów w szkole to 92,8%. 
Zajęcia pozalekcyjne to tak jak widać i w innych szkołach: Koło turystyczne, chóry szkolne, 
rytmika. Zajecie wyrównawcze, szkolne koło „Caritas”, szkolne koło wolontariatu i SKO. 
Jeśli chodzi o realizacje projektu „Lepsza szkoła” i „Misja programowanie” która będzie 
kontynuowana w tej chwili, we wszystkich szkołach gminnych w klasach I – III. 
Zakup pomocy i wykonane prace remontowe: z analizy faktur i z rozmów na ile miałem możliwość 
przeprowadzić przez te 2 m-ce, w zeszłym roku dokonano drobnych zakupów na kwotę 2000zł. a 
w ramach remontu dokonano drobnych napraw bieżących. 
Wizja szkoły: jak ta szkoła ma wyglądać i jakie działania podjąć, które wpłyną na podniesienie 
jakości placówki, przede wszystkim chciałem Państwu powiedzieć, że tych potrzeb jak i w innych 
szkołach jest bardzo dużo, mamy piękną salę gimnastyczną, aczkolwiek ona teraz drobnych 
popraw jeśli chodzi o zalecenia sanepidu. Sanepid był u nas we wrześniu zalecana jest 
modernizacja Sali gimnastycznej tego parkietu, następnie zdemontowałem monitoring ponieważ 
on był nie działający, nie spełniał swojej roli, monitoring był uszkodzony i miał lat 13,  w ramach 
projektu przystąpiło wtedy do tego monitoringu 2 szkoły, nasz i w Lucieniu. W tej chwili następuje 
teraz wymiana monitoringu w ramach własnych środków, jest 8 kamer, 5 będzie wewnętrznie, 3 
będą na zewnątrz, w tych miejscach gdzie były analogowe, moim marzeniem jest, żeby była 
instalacja pełnego monitoringu z kilu nastoma kamerami. 
Jeśli chodzi o boisko to też nie udało się uzyskać dofinansowania, a boisko jest w stanie słabym i 
mam nadzieję, że uda się dokonać kompleksowej renowacji tego boiska szkolnego. 
Uczestniczymy również w realizacji projektu „posiłek w szkole i w domu” na kwotę 100 tyś zł. z 



czego bardzo się cieszę, stołówka szkolna w Białotarsku nie była z przeznaczeniem takim do 
gotowania dla kilku szkół, a liczba 300 dzieci to już w ogóle. Stołówka jest na poziomie -1, warunki 
w tej stołówce i kuchni były bardzo ciężkie, udało się drodzy Państwo w ramach projektu, bo ja go 
mogłem zgłębić 1 września i wziąć i przeanalizować, tam było za mało pieniążków przeznaczonych 
na wentylacje nawiewno-wywiewną, co w tej szkole jest podstawą bo warunki pracy Pań były 
tragiczne i udało się tą wentylacje wywiewno-nawiewną zrobić, ona już w tej chwili działa i 
wchodząc do szkoły już nie czujemy, że wchodzimy do restauracji tylko do szkoły. To mnie cieszy 
ponieważ już to kwota za ok 50 tyś zł. i cały boks zabezpieczony wyposażenia stołówki i do 8 
listopada przychodzą wszystkie ławki i do końca listopada zamykamy projekt w szkole w 
Białotarsku we własnym zakresie zrobimy wymianę, demontaż i montaż tego wszystkiego co nas 
czeka, mam rodziców, Pana konserwatora, Pana hydraulika, którzy włączą się w wymianę tego 
wszystkiego. Reorganizacja SP w Białotarsku nastąpiła pod kątem reorganizacji klas, ponieważ 
niektóre klasy i było za dużo dzieci np. w kl. I i mała sala, zgodnie z sugestiami i życzeniami 
nauczycieli te klasy zostały zeorganizowane, w jednym segmencie są dzieci I-III, w jednym dzieci 
starsze i skrzydło boczne gdzie znajduje się Punkt Przedszkolny i Oddział Przedszkolny. 
Przenieśliśmy tez bibliotekę która też była na poziomie -1, jesteśmy w trakcie przenoszenia i w tym 
miejscu gdzie jest biblioteka znajdzie się siłownia szkolna, ponieważ są sprzęty zakupione w 
ramach UKS Białotarsk i ten sprzęt znajdzie się w siłowni po bibliotece. Jeśli Państwo nie znacie 
położenia szkoły to chce powiedzieć że tam też odbywały się zajęcia WF i tam jest stołówka , a też 
biblioteka to jest na poziomie -1 w naszej szkole i w jaki sposób dzieci miały czytać czytelnik kiedy 
odbywały się zajęcia WF, nie było to możliwe, mam nadzieję że teraz się to uda. Jeśli chodzi o 
zatoczkę przyszkolną dla autobusów dowożących dzieci, kiedy rozeznałem się w terenie, sami 
Państwo wiecie znający to miejsce że nie mamy parkingu, nie ma możliwości zaparkowania 
samochodu i prośba z mojej strony żeby z tym parkingiem coś zrobić, może od strony Straży bo 
jest to duży problem stanowiący niebezpieczeństwo, ja już zwróciłem się do Komendanta Policji 
ponieważ jak sami Państwo wiecie tam tiry robią sobie skrót jadąc na Lubień Kujawski i mnóstwo 
tirów tędy skraca sobie drogę i oni nie zwalniają w tym miejscu i stanowi to ogromne 
niebezpieczeństwo dla dzieci.  
W zakresie remontów na przyszły rok to też napisałem co byśmy chcieli, a żebym mógł w budżecie 
od Państwa, gdyby pozyskać środki tj, remont sali nr 3 bo chciałbym sukcesywnie po jednej sali 
rocznie. Bardzo Państwu dziękuję w szczególności Panu Wójtowi, Panu Wice Wójtowi za 
obecność, wsparcie, za to że Panowie byliście w szkole widzieliście jaka jest ta wentylacja 
potrzebna, liczę na współpracę, zapraszam Państwa do nas do szkoły. Ja po 2 miesiącach pracy 
jestem bardzo zadowolony, mam nadzieję że nasza współpraca będzie wyglądała wzorowo i z 
mojej strony bardzo dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: drodzy Państwo Dyrektorzy dziękujemy 
Państwu za liczne informacje. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: w ramach podsumowania, chciałem wszystkim Państwo 
Dyrektorom podziękować za cały rok współpracy, oczywiście przed nami kolejne lata, rok szkolny, 
rok budżetowy przed nami. Nie ukrywam, że ten rok budżetowy 2020 będą to duże wyzwania 
finansowe dla nas jeśli chodzi o sferę finansowania całej oświaty, jest to moje zadanie i mojego 
zespołu aby to ogarnąć bez współpracy z Państwem Dyrektorami, to co Pani Dyrektor Marzenna 
wspomniała o koncercie życzeń ja też tak to nazywam, wszystkie szkoły mają swoje potrzeby i my 
staramy się nad tymi wszystkimi szkołami, potrzebami pokłonić się i w miarę posiadanych środków 
jakie jesteśmy w stanie wygospodarować na te wasze potrzeby staram się jakby je zaspakajać. 
Pierwszą nadrzędną rzeczą jest zapewnienie płac i pochodnych dla nauczycieli i obsługi to jest 
pierwsza rzecz, a dopiero dalej mówić o czymś innym. Myślę, że nasze szkoły nie wyglądają źle, 
na tle powiatu, kraju, myślę że nie odstajemy mimo tych trudności finansowych, także bardzo 
serdecznie dziękuje Państwu za tą współpracę, za to zaangażowanie, przekażcie te 
podziękowania swoim zespołom bo to jest zespołowa praca wszystkich nauczycieli, za te wyniki 
które też uczniowie osiągnęli to też jest ich praca, ale i wasza i zaangażowanie pozwoliło aby 
uczniowie osiągnęli takie, a nie inne wyniki. Zawsze będą one lepsze, gorsze, ale zdajemy sobie z 
tego sprawę na przestrzeni lat każda szkoła ma swoje wzloty i upadki to też wynika ze składu 
osobowego danej klasy, to też nie jest wprost przełożenie, nie jest to ocena waszej pracy, waszych 
nauczycieli i waszej kadry i my zdajemy sobie z tego sprawę. Chciałem tez w sposób szczególny 
podziękować szkole Białotarsk i szkole Lucień, to są 2 szkoły które mają kuchnie i przygotowują 



posiłki dla pozostałych szkół, też wielkie ukłony dla Państwa. Ocenę też mam bardzo miłą, 
pozytywną tych obiadów, które przygotowujecie i ze wszystkich szkół które też obsługujecie. Słowa 
podziękowania chciałbym skierować do Pani Dyrektor Elżbiety Mańkowskiej za program RAZMUS 
PLUS, który rozpoczęliśmy w ubiegłym tygodniu, mieliśmy okazje tez wizytować też delegacje z 
Portugalii, Hiszpanii i Gracji, ta wymiana dalej będzie trwała, tj projekt dwuletni w ślad za tym 
nasza młodzież pojedzie w najbliższym czasie do Portugalii z tego co tam wiem to bardzo 
serdecznie dziękuję Pani Dyrektor, całemu zespołowi, który przyczynił się do pozyskania środków, 
zachęcam inne szkoły do korzystania, to co wspomnieli państwo Dyrektorzy Pani Ilona Dan, Pan 
Paweł Pilichowicz odnośnie tego projektu z którego korzystaliśmy o dofinansowanie wyposażenia 
stołówek, ten program również będzie trwał w przyszłym roku, kolejne szkoły będziemy próbowali 
w ten program włączyć by sukcesywnie doposażać szkoły, aby ta jakość wydawania aby to 
poprawiać tj. cel w którym w przyszłym roku się pokłonimy. Dziękuje bardzo. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję bardzo, jeśli Państwo macie 
życzenie to możecie z nami zostać. Drodzy Państwo ogłaszam 10-minutową przerwę. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: wznowił obrady po przerwie i przechodzimy 
do punktu kolejnego.  
 
Do punktu 5-go. 
Przyjęcie informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku i sprawozdania z wykonania 
budżetu za I półrocze 2019r. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: było to już omawiane na Komisji Budżetu i 
Finansów, czy jest potrzeba i czy ktoś chciałby się do tego odnieść? 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: może ja tak po krótce, taką obszerną informacje w postaci takiego 
dokumentu Państwo otrzymaliście 28.08.2019r zgodnie z wymogami ustawowymi do końca 
sierpnia mamy obowiązek przedstawić takie sprawozdanie, jest ono bardzo obszerne, bardzo 
dokładnie opisujące zadania które wykonaliśmy, które się nie udało zrealizować zostały przełożone 
na II półrocze, większość inwestycji było realizowane w II półroczu, na dzień dzisiejszy 30.10. 
większość inwestycji jest zrealizowane, zostały nam końcówki, znaczna cześć została już 
sfinansowana, to co sprawozdanie Państwu przedstawia na 3 aspekty aby zwrócić uwagę tj. 
zadłużenie Gminy na 30.06 wynosi tylko 2.181 tyś zł. jest to pozytywny aspekt na deficyt 
planowany w wysokości 940 tyś zł. na 8 czerwca jest to dodatni wynik, a wynika z tego z 
większość inwestycji zrealizowanych jest w II półroczu takie płatności są już poregulowane to 
oznacza że ten deficyt będzie dużo, dużo mniejszy niż planowany na początku roku gdy Państwo 
uchwalaliście ten budżet. Generalnie z realizacji budżetu tegorocznego ja osobiście jestem 
zadowolony że udało nam się większość zadań zrealizować, tych których nie zrealizowaliśmy to po 
prostu przyczyny takie zewnętrzne które nałożyły się, że wszystko nie udało się zrobić, ale w 
znacznej części inwestycje zostały zrealizowane, niektóre są w końcówce, za to też bardzo 
Państwu dziękuję całemu zespołowi, moim współpracownikom, Panu Zastępcy, Pani Sekretarz. 
Szczegółowo ja to sprawozdanie omawiałem na poszczególnych komisjach i nie ma potrzeby 
powtarzania, jeżeli są jakieś pytania to bardzo proszę, tylko chciałem zasygnalizować wobec 
zaproszonych gości że budżet realizujemy dobrze w mojej ocenie, naprawdę nam się udaje 
większą część którą planowaliśmy tutaj zrealizować mimo tych trudności finansowych związanych 
z podwyżkami  wynagrodzeń dla nauczycieli, które Rząd obiecał, zapisał w karcie nauczyciela 
zobowiązani byliśmy to wypłacić i wypłacamy sukcesywnie, natomiast wiadomo że subwencja 
którą na ten cel otrzymaliśmy i nie pokrywa nam w 45% tego co zobowiązania dał Rząd, my 
musimy szukać środków. To jest duże wyzwanie na rok 2020, ale dajemy radę mino trudności jakie 
mamy i funkcjonują na terenie naszej Gminy postaramy się utrzymać. Dziękuję bardzo. 
Do punktu 6-go. 
Przyjęcie informacji Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: Drodzy Państwo taką opinię mamy z Urzędu 
Skarbowego jeżeli chodzi o oświadczenia majątkowe jest wszystko w porządku. 
Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: jeżeli chodzi o oświadczenia majątkowe Pana Wójta 
Edmunda Zielińskiego oświadczenie zostało złożone w komplecie, wyniki analizy bez uwag tj. 
pismo Wojewody Mazowieckiego z 10 października 2019, kolejne pismo z Urzędu Skarbowego z 
11 października 2019r dotyczy współpracowników Pana Wójta czyli zastępcę Pana Wójta, 
sekretarza, skarbnika, kierowników referatów i jednostek organizacyjnych, dyrektora Biblioteki i 
dyrektora Centrum również te oświadczenia zostały złożone w terminie i nie mają żadnych uwag. 



 
Do punktu 7-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: zastosowania bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę 
majątkowego na sprzedawany na rzecz najemcy lokal mieszkalny. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również omawialiśmy na komisjach, czy jest 
potrzeba omawiania tego punktu? Jeżeli nie ma to poproszę o opinie komisji: 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 8-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego obszar części wsi Strzałki, gmina Gostynin. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Drodzy Państwo, oczywiście ta zmiana planu zagospodarowania 
przestrzennego została opracowana na wniosek jednego z właścicieli działek, który obejmował 
wcześniejszy plan, w wyniku tego planu była kolizja przebiegu drogi z jego działką z jego 
budynkami gospodarczymi, to było takie przeoczenie które na etapie opracowania tego mpzp 
popełnił geodeta który sporządzał dla nas mapy i biuro projektowe, które dla nas ten plan 
przygotowywało, więc postanowiliśmy aby wyjść naprzeciwko tym oczekiwaniom tego właściciela 
działek i w związku z tym poprosiliśmy autora pracowni która przygotowywała ten plan 
zagospodarowania przestrzennego dla Strzałki wcześniej w 2011r był przyjmowany, więc pomysł 
zrobił się aby wyprostować jak gdyby ta sytuacje, trochę zawiniona była po 3 stronach przyczyna 
niezgodności. Tj. powiedziałem geodeta który robił mapy, urbanista i nasze przeoczenie tutaj 
Urzędu. Znaleźliśmy na to wyjście żeby wyprostować tą sytuacje właściciela tej nieruchomości tej 
działki poszerzając zakres planu zagospodarowania przestrzennego o sporą część. W związku z 
tym pierwsze moje rozmowy były z biurem projektowym planistycznym że to oni powinni naprawić 
w ramach tego, że ten błąd był popełniony, zrodził się pomysł, że najlepiej będzie ten błąd 
naprawić poprzez poszerzenie i przesunięcie przebiegu tej drogi gminy, która z mpzp jest 
zagospodarowana inną część, aby ominęła tą działkę w związku z tym jest płatność po stronie 
Gminy za to poszerzenie, a w ramach tego poszerzenia naprawiono błąd z 2011r. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 9-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr. ewid. 435/1, 435/2, 435/3, 435/4 położonych w 
miejscowości Klusek, gmina Gostynin. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również żeśmy omawiali na komisjach. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 10-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin obejmującego obszar części wsi Miałkówek, 
Lucień i Kazimierzów. 



Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również żeśmy omawiali na komisjach 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 11-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: wstępnej lokalizacji nowych przystanków autobusowych przy 
drodze gminnej 140233W droga powiatowa 1452W – Mysłownia Nowa – Łokietnica – gr. Gminy 
Szczawin Kościelny w miejscowości Bielawy. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również żeśmy omawiali na komisjach, czy 
jakieś pytania? 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 12-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: wstępnej lokalizacji nowego przystanku autobusowego przy drodze 
nr 1420W droga nr 60 – Stefanów – Zwoleń – Jankówek – droga 573 w miejscowości Bielawy. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również żeśmy omawiali na komisjach, czy 
jakieś pytania? 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 13-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku w roku szkolnym 
2019/2020. 
Opinia Komisji: 
Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: tytułem takiego uzupełnienia, dlaczego akurat, jest to sytuacja 
wyjątkowa, precedens ze w tym roku szkolnym Dyrektora SP w Białotarsku Pana Pawła 
Pilichowicza zwalniamy z tego obowiązku z uwagi na to że nastąpiła zmiana dyrektora w wyniku 
postepowania konkursowego i mojej decyzji o powierzeniu jemu obowiązków, nie chcieliśmy 
zakłócać organizacji szkoły która była zaplanowana przez poprzednika dyrektora w m-cu kwietniu 
złożona do organu prowadzącego, chodziło o zajęcia z muzyki, które były już przewidziane dla 
nauczyciela który od 3 lat wykonuje ten obowiązek i w tym roku szkolnym zwalniamy Dyrektora 
Pana Pawła Pilichowicza z obowiązku prowadzenia zajęć dydaktycznych wynikające z tego 
pensum dyrektorskiego, jest to sytuacja wyjątkowa, od nawago roku szkolnego będzie objęty 
pensum. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 
 
Do punktu 14-go. 
Regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2020-



2023. 
Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ten regulamin został przygotowany już mając wiedzę co do 
kandydatów na ławników zarówno do Sądu Rejonowego w Gostyninie jak i do Sądu Okręgowego 
w Płocku, myślę że najlepszym rozwiązaniem będzie ja go przeczytam by później Przewodnicząca 
Komisji Skrutacyjnej by później tego nie robiła, ewentualnie przeczyta jakieś elementy z tego 
regulaminu. 
Regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2020 
-2023 
przeprowadzonych na sesji Rady Gminy Gostynin w dniu 30.10.2019 r. 
Rozdział I 
Przepisy ogólne 
§ 1. 1. Radni, wybierają: 
1) jednego ławnika do Sądu Rejonowego w Gostyninie spośród jednego kandydata; 
2) dwóch ławników do Sądu Okręgowego w Płocku spośród trzech kandydatów; 
2. Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych Komisja Skrutacyjna. 
§ 2.1. Głosowanie jest tajne, odbywa się przy pomocy kart do głosowania sporządzonych odrębnie 
dla każdego sądu. 
2. Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie do głosowania w porządku alfabetycznym. 
3. Komisja Skrutacyjna sprawdza prawidłowość sporządzonych kart do. głosowania, szczególnie 
pod kątem czy wszyscy kandydaci są na nich umieszczeni, opatruje karty pieczęcią Rady Gminy i 
rozdaje je radnym. 
§ 3. 1. Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wyczytywanie przez członka Komisji Skrutacyjnej, 
według listy obecności, nazwisk radnych, którzy kolejno podchodzą do urny i w obecności Komisji 
Skrutacyjnej wrzucają do niej karty do głosowania. 
2. Podczas głosowania na sali znajduje miejsce umożliwiające radnym tajne (dyskretne) dokonanie 
wyboru kandydatów na kartach do głosowania. 
§ 4.1. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza 
protokół. 
2. Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. 
3. Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie protokołu na 
sesji. 
§ S. Wybór ławników następuje zwykłą większością głosów przy obecności co najmniej połowy 
ustawowego składu Rady. 
Rozdział II 
Zasady głosowania w przypadku, gdy liczba kandydatów na ławników jest mniejsza lub 
równa liczbie wybieranych ławników 
§ 6.1 Karty do głosowania, sporządzone dla Sądu Rejonowego w Gostyninie według jednolitej 
formy, zawierają treść: 
"Karta do głosowania w wyborach ławnika do Sądu Rejonowego w Gostyninie" oraz pytanie "Czy 
jesteś za wyborem na ławnika?" Poniżej, nazwisko, imię (imiona) kandydata. Obok, nazwiska, z 
prawej strony, w jednej linii umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna obok wyrazu "tak", druga 
obok wyrazu "nie". 
2. Wzór karty do głosowania stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego Regulaminu. 
§ 7.1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku "x" w kratce 
obok wyrazu 
"tak" opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu "nie" opowiadając się w 
ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika. 
2. Jeżeli radny na karcie do głosowania: 
1) postawi przy nazwisku kandydata znak "x" jednocześnie w kratce obok wyrazu "tak", jak i w 
kratce obok wyrazu "nie"; 
2) nie postawi przy nazwisku kandydata znaku "x" w kratce ani obok wyrazu "tak" ani obok wyrazu 
"nie"; 
3) wypełni kartę przy nazwisku kandydata w sposób niezgodny z ust. 1 jego głos uważa się za 
nieważny. 
3. Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Radę Gminy i całkowicie przedarte są kartami 
nieważnymi. 



§ 8. Kandydata na ławnika Sądu Rejonowego w Gostyninie uważa się za wybranego, jeżeli w 
głosowaniu uzyskał (zgodnie z § 5 Regulaminu) więcej głosów, znaków "x" w kratce obok wyrazu 
"tak" od sumy znaków "x" w kratce obok wyrazu "nie". 
§ 9.1. 
Komisja Skrutacyjna sporządza protokół dla Sądu Rejonowego w Gostyninie, w którym określa co 
najmniej: 
liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 
imię i nazwisko zgłoszonego kandydata; 
liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 
liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym 
wydano 
karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 
liczbę kart nieważnych; 
liczba głosów nieważnych; 
liczba głosów ważnych; 
imię (imiona) i nazwisko zgłoszonego kandydata oraz liczbę głosów ważnie oddanych: 
a) za wyborem kandydata na ławnika, 
b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika. 
Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik 
głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do 
naruszenia procedury w trakcie 
głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 
Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika nr 2 
do niniejszego Regulaminu. 
Rozdział III 
Zasady głosowania w przypadku, gdy liczba kandydatów jest większa niż liczba 
wybieranych ławników 
§ 10. Karty do głosowania, sporządzone dla każdego Sądu Okręgowego w Płocku, według 
jednolitej formy, zawierają brzmienie: "Karta do głosowania w wyborach ławników do Sądu 
Okręgowego w Płocku oraz zamieszczone poniżej w kolejności alfabetycznej imię (imiona)* i 
nazwisko zgłoszonych kandydatów na ławników. Obok, po imieniu i nazwisku każdego z 
kandydatów, z prawej strony, w jednej linii umieszcza się jednakową kratkę. 
2. Wzór karty do głosowania stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego Regulaminu. 
§ 11. 1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaków "x" w kratkach, obok co najwyżej 
dwóch 
kandydatów, bowiem tylu ławników jest wybieranych do Sądu Okręgowego w Płocku, opowiadając 
się w ten sposób za ich wyborem; 
2. Jeżeli radny postawi! znak "x" przy mniejszej liczbie kandydatów niż liczba wybieranych 
ławników do Sądu Okręgowego w Płocku oznacza to, że głosuje odpowiednio tylko na tych 
kandydatów i głos ten jest ważny, oddany na tych kandydatów. 
3. Jeżeli radny, na karcie do głosowania: 
1) nie postawi! znaku "x" w kratce obok nazwiska żadnego kandydata; 
2) postawił znak "x" przy większej liczbie nazwisk kandydatów niż określono to w § 11 ust. 1 
Regulaminu; 
3) wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 jego głos uważa się za nieważny. 
4. Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Radę Gminy i całkowicie przedarte są kartami 
nieważnymi. 
§ 12. 1. Za wybranych na ławników uważa się: 
dwóch kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku; 
którzy uzyskali największą ilość głosów (znaków "x" w kratce przy nazwiskach tych kandydatów). 
2. W przypadku, gdy w głosowaniu dwóch lub więcej kandydatów otrzyma jednakową liczbę 
głosów, która stanowi liczbę uprawniającą do uzyskania mandatu ławnika, a jednocześnie 
powodowałoby to wybór większej liczby ławników niż ustalony limit, o którym mowa w § 11 ust. 1 
Regulaminu, przeprowadza się II turę głosowania spośród tych kandydatów. 
3. W II turze głosowania, o której mowa w ust. 2 Regulamin stosuje się odpowiednio. 
§ 13. 1. Komisja Skrutacyjna sporządza protokół dla Sądu Okręgowego w Płocku, w których 
określa co najmniej: 



1) liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 
2) imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów; 
3) liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania; 
4) liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym 
wydano 
karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 
5) liczbę kart nieważnych; 
6) liczbę głosów nieważnych; 
7) liczbę głosów ważnych; 
8) liczbę głosów ważnych oddanych na poszczególnych kandydatów, a nadto stwierdza wynik 
wyborów. 
2. Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik 
głosowania oraz 
zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do naruszenia 
procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 
3. Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika nr 
4 do niniejszego Regulaminu. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: drodzy Państwo dostaliście projekt uchwały i 
zapoznaliście się z tą uchwałą, ja odczytam: przypominam że zgodnie z art.25a ustawy o 
samorządzie gminy Radny nie może brać udział w głosowaniu w razie dotyczy one jego interesu 
prawnego. Drodzy państwo mamy tutaj w radzie takiego 
Radna Ewa Michalska: 23 chyba? 25 Pan przeczytał. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: 25a  
Radna Ewa Michalska: wczoraj mi powiedziano 23 
Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: nie sprawdziłam tego, przepraszam. 
Radny Kamil Balcerzak: poczekajmy chwilę Pan Prawnik sprawdzi, żeby była jasność. 
Prawnik Konrad Wypych: w przepisie jest tak, jak odczytano 25a. 
Radna Ewa Michalska: dobrze. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję. Drodzy Państwo mamy taki 
przypadek, tutaj zona Pana Radnego startuje na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku i Radny 
będzie wyłączony zgłosowania, dotyczy to Pana Stanisława Wasińskiego. Proszę teraz o wybór 
Komisji Skrutacyjnej, proszę zgłaszać kandydatów, proszę bardzo Pani Mariola Dan, czy przyjmuje 
Pani kandydaturę? 
Radna Mariola Dan Liberadzka: tak przyjmuję. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jeszcze z państwa? Kamil Balcerzak czy 
przyjmuje Pan kandydaturę? 
Radny Kamil Balcerzak: zgadzam się. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: jeszcze jedna osoba? Proszę bardzo. 
Radny Janusz Brudnowski: Kędzierska Renata? 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: czy przyjmuje Pani kandydaturę? 
Radna Renata Kędzierska: tak, zgadzam się. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: teraz przyjmijmy skład komisji poprzez 
głosowanie. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za takim składem? 
Radna Ewa Michalska: to glosowanie powinno być przy Regulaminie.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała skład komisji. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Prawnik Konrad Wypych: tak na skutek regulaminu teraz Rada wybiera komisję skrutacyjną 
zgodnie z Regulaminem, który został przyjęty.  
Radna Ewa Michalska: ale tj. w regulaminie, nie w uchwale 
Prawnik Konrad Wypych: no tak ale skład osobowy trzeba wybrać. 
Radny Kamil Balcerzak: czyli w tej chwili przegłosujemy skład komisji skrutacyjnej, komisja się 
zbiera i przeprowadzi głosowanie i na podstawie protokołu komisji podejmiemy uchwałę. 



Prawnik Konrad Wypych: już stwierdzającą. 
głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała skład komisji. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Skład komisji został przyjęty – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: teraz proszę o odczytanie przez 
Przewodniczącego zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądów Powszechnych 
na kadencję 2020-2023 opinii dotyczącej zgłoszonych kandydatów na ławników. 
Radny Roman Murawski: opinia ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądów 
Powszechnych na kadencje 2020-2023 z dnia 24 września 2019r. Powołany Uchwałą nr 
75/IX/2019 Rada Gminy Gostynin z dnia 28 czerwca 2019r zespół ds. zaopiniowania kandydatów 
na ławników do Sądów Powszechnych w kadencji 2020-2023 w składzie: 
Przewodniczący - Roman Murawski, Z-ca Przewodniczącego – Renata Kędzierska, członek – Piotr 
Lemański, członek – Mirosław Nowacki, członek – Elżbieta Tyszkiewicz stwierdza co następuje: 
Wpłynęły ogółem 3 zgłoszenia kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku w 
kadencji 2020-2023, wpłynęło ogólnie 1 zgłoszenie kandydata na ławników do Sądu Rejonowego 
w Gostyninie w kadencji 2020-2023, weryfikacja zgłoszeń wykazała, ze wszystkie zgłoszenia 
spełniły wymogi formalne zgodnie z art. 162 § 11 ustawy z dnia 27 lipca 2001r prawo o ustroju 
sądów powszechnych dz. Ust z 2019r poz. 52 ze zmianami oraz Rozporządzenia Ministra 
Sprawiedliwości z dnia 9 czerwca 2011 w sprawie sposobu postępowania z dokumentami przy 
zgłaszaniu kandydatów na ławników, oraz wybory karty zgłoszenia dz.  ust nr 121 z 2011r poz 693 
ze zmianami. W wyniku podjętych czynności sprawdzających standardów nie figuruje w 
policyjnych systemach informatycznych jak również podjęta została niekaralność przez krajowy 
rejestr karny, wobec powyższego przedstawia się do decyzji Rady Gminy Gostynin listy 
kandydatów jako w załączniku nr 1 i nr 2. 
Załącznik nr: 1 lista kandydatów na ławników w Sądzie Okręgowym w Płocku na kadencje 2020-
2023 Bożena Jędrzejczak, Marianna Wasińska, Andrzej Feliks Ziółkowski. 
Załącznik nr 2 Lista kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Gostyninie w kadencji 2020-
2023 Bożena Aneta Paszotta.  
Jednocześnie informuję, że zgodnie z wnioskiem Prezesa Sądu Rejonowego w płocku z dnia 27 
maja 2019r do orzekania w Sądzie Okręgowym w Płocku w kadencji 2020-2023 z terenu Gminy 
Gostynin należy wybrać 2 ławników, do orzekania w Sądzie rejonowym w Gostyninie w kadencji 
2020-2023 z terenu Gminy Gostynin należy wybrać 1 kandydata na ławnika. Zespół wszystkich 
zgłoszeń na ławników zaopiniował pozytywnie. Przewodniczący Zespołu: Roman Murawski,  
z-ca Przewodniczącego Zespołu Renata Kędzierska, członek Elżbieta Tyszkiewicz, członek Piotr 
Lemański i członek Mirosław Nowacki. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: proszę komisję skrutacyjną. 
Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja dodam, że dla ułatwienia, że może najpierw jedno 
głosowanie, a potem drugie. Później jeden z glosowania protokół, a potem z drugiego głosowania 
drugi protokół. 
Radny Kamil Balcerzak: tak zrobimy, tylko jakbyście listę Radnych nam dostarczyli. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: regulamin został odczytany to może przejdziemy do głosowania. 
Radny Kamil Balcerzak: to po kolei, ja jestem pierwszy na liście, więc przystępuję do glosowania. 
Pierwsze głosowanie będzie do Sądu Rejonowego w Gostyninie. 
Pani Radna Mariola Dan-Liberadzka i Pan Radny Kamil Balcerzak po kolei wyczytywali Radnych 
do głosowania. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: glosy zostały policzone i odczytam protokół; 
Z ustalenia wyników glosowania w wyborach ławników do sądu Rejonowego w Gostyninie 
sporządzony na sesji rady Gminy Gostynin w dniu 30 października 2019r na kadencję 2020-2023. 
Komisja skrutacyjna w składzie: 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Mariola Dan-Liberadzka 
Członek Komisji Skrutacyjnej Renata Kędzierska 
Członek Komisji Skrutacyjnej Kamil Balcerzak 
Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu, stwierdza się, co następuje: 
- liczba radnych Gminy Gostynin obecnych na Sali uprawnionych do głosowania  - 13 
- na ławników do Sądu Rejonowego w Gostyninie zgłoszono kandydatury: Bożena Aneta Paszotta. 
- liczba radnych, którym wydano karty do głosowania – 13 



- liczba kart wyjętych z urny – 13, ilość kart wyjętych z urny różni się od liczby osób, którym 
wydano karty do glosowania przypuszczalnie z powodu – nie było żadnych uchybień. 
- liczba kart nieważnych – 0 
- liczba głosów nieważnych – 0 
- liczba głosów ważnych – 13 
- liczba głosów ważnie oddanych na kandydata: Bożena Anna Paszotta. 
 - za wyborem kandydata na ławnika 11 głosów 
 - przeciw wyborowi kandydata na ławnika 2 głosy 
Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat Bożena Aneta Paszotta  uzyskała 
więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do Sądu 
Rejonowego w Gostyninie. 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Mariola Dan-Liberadzka 
Członek Komisji Skrutacyjnej Renata Kędzierska  
Członek Komisji Skrutacyjnej Kamil Balcerzak 
Radna Mariola dan –Liberadzka: przejdziemy na następnego głosowania: 
Radny Kamil Balcerzak: przechodzimy do wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Płocku i 
zgodnie z listą przechodzimy do glosowania. Radny po kolei wyczytał Radnych do głosowania. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: przypominam że 2 osoby należy zaznaczyć. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: liczba głosów została policzona, odczytam protokół. 
Z ustalenia wyników glosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Płocku 
sporządzony na sesji rady Gminy Gostynin w dniu 30 października 2019r. na kadencję 2020-2023. 
Komisja skrutacyjna w składzie: 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Mariola Dan-Liberadzka 
Członek Komisji Skrutacyjnej Renata Kędzierska 
Członek Komisji Skrutacyjnej Kamil Balcerzak 
Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 
- liczba radnych Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania – 12 
- na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku zgłoszono kandydatury: 
1. Bożena Jędrzejczak 
2. Marianna Wasińska 
3. Andrzej Feliks Ziółkowski 
- liczba radnych, którym wydano karty do głosowania - 12 
- liczba kart wyjętych z urny - 12, ilość kart wyjętych z urny różni się od liczby osób, którym wydano 
karty do glosowania – wszystko się zgadzało. 
- liczba kart nieważnych – 0 
- liczba głosów nieważnych – 0 
- liczba głosów ważnych – 12 
- liczba głosów ważnie oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów: 
1. Bożena Jędrzejczak – oddana głosów 9 
2. Marianna Wasińska – oddano głosów 8 
3. Andrzej Feliks Ziółkowski – oddano głosów 5 
Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydaci: 
1. Bożena Jędrzejczak 
2. Marianna Wasińska 
Zostali wybrani na ławników do Sądu Okręgowego w Płocku 
Ponadto Komisja stwierdza, że podczas głosowania nie zaszły następujące okoliczności, które 
mogły mieć wpływ na ważność glosowania.  
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radna Mariola Dan-Liberadzka 
Członek Komisji Skrutacyjnej Renata Kędzierska 
Członek Komisji Skrutacyjnej Kamil Balcerzak 
Radna Mariola Dan Liberadzka: Dziękujemy i gratulujemy. 
Radny Kamil Balcerzak: Dziękujemy i gratulujemy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: drodzy państwo przystąpimy do punktu 15-
go. 



Do punktu 15-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru ławników na kadencje 2020-2023 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: odczytam uchwałę w sprawie wyboru 
ławników na kadencje 2020-2023 na podstawie art.18 ust 2 pkt 15 ustawy z 8 marca 1990r. o 
samorządzie gminnym i art. 160 § 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001r Prawo o ustroju sądów 
powszechnych Rada Gminy Gostynin uchwala, co następuje: 
§ 1. 1..Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym dokonano wyboru ławników do Sądu Okręgowego w 
płocku na kadencję 2020-2023, w osobach: 
1. Bożena Jędrzejczak 
2. Marianna Wasińska 
Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym dokonano wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w 
Gostyninie na kadencję 2020-2023, w osobie: 
1 .Bożena Aneta Paszotta 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Gostynin. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
2. Uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie na tablicy ogłoszeń 

w Urzędzie Gminy Gostynin, a także zamieszczenia jej treści na stronie internetowej 
www.uggostynin.bip.org.pl 

- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 13 
Uchwała została przyjęta – 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 16-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: statutów sołectw Gminy Gostynin. 
Radny Marek Balcerzak wyszedł z sali. 
Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zanim przejdziemy 
do procedowania tej uchwały chciałbym wprowadzić autopoprawkę jednostkami uchwały tylko do 
statutu sołectw, z dyskusji na wczorajszej komisji wyniknęła taka konieczność i ja też chcę się tutaj 
przychylić, do zaproponowanej projektu statutu, który został do Państwa przesłany w § 4ust.2 było 
brzmienie, że działanie sołtysa wspomaga „Rada Sołecka składająca się z trzech osób”, po 
dyskusji wczorajszej komisji zdecydowaliśmy, że zmieniamy treść tego artykułu § 4 ust. 2 na treść 
o następującym brzmieniu „ Działanie sołtysa wspomaga rada Sołecka składająca się od 3 do 5 
osób” zgromadzenie wiejskie będzie decydowało czy to będą  trzy osoby, czy to będą cztery 
osoby, czy będzie pięć osób. Dajemy tutaj dowolność na zebrań wiejskich. 
Opinia Komisji: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Uchwała została przyjęta – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 17-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu na 
realizację zadania dotyczącego odnowy nawierzchni drogi powiatowej nr 1423W Leśniewice-
Stanisławów Skrzański. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również omawialiśmy na komisji, proszę o 
opinie komisji. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Uchwała została przyjęta – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: tytułem uzupełnienia dla sołtysów jest to kolejna dotacja. Którą do 
Powiatu ustanawiamy, chodzi o sprawy drogowe, jest to kwota 40 tyś zł. którą przeznaczamy 

http://www.uggostynin.bip.org.pl/


jeszcze z tegorocznego budżetu. Zarząd Dróg Powiatowych ma zmodernizować odcinek ok. 1 km. 
Drogi powiatowej od drogi krajowej nr 60 w kierunku Leśniewic, przy wsparciu naszym Gminy 40 
tyś. zł i wsparciu mieszkańców wsi Leśniewice też w wysokości 40 tyś zł. a resztę z budżetu 
powiatu. 
 
Do punktu 18-go. 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: również omawialiśmy na komisji, proszę o 
opinie komisji. 
Opinia Komisji: 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Uchwała została przyjęta – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 19-go. 
Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zmianę okresu obowiązywania umowy 
dzierżawy ze Stowarzyszeniem Miłośników Zalewu Piechota gruntów stanowiących działki nr 
366/3 i 308/3 o pow. łącznej 5,52ha we wsi Strzałki gm. Gostynin. 
Opinia Komisji: 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: w związku z tym, że jest to punkt, który wprowadziłem na tej sesji 
dodatkowo, może tytułem wyjaśnienia że teren Zalewu Piechota jest dzierżawiony przez 
Stowarzyszenie Miłośników Zalewu Piechota, ubieganiem się o środki zewnętrzne Europejskie 
poprzez lokalną grupę działania Aktywni Razem i zapewnić trwałość projektu i ten projekt zakłada 
aby dostępność tej plaży była też dla osób niepełnosprawnych z niepełnosprawnościami, to jest 
coś w rodzaju chodnika spacerowego o nawierzchni gumowej typu pas transmisyjny, aby zapewnić 
trwałość projektu, który w skali dofinansowania jest konieczność przedłużenia tej umowy dzierżawy 
do roku 2026. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Uchwała została przyjęta – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
Do punktu 20-go. 
Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 
Radny Roman Murawski: Komisja Rozwoju Gospodarczego wypracowała 3 wnioski; 
1. Wypracowanie wniosków w sprawie: zasadności sprzedaży części działki nr 257/2 w 
Bierzewicach – komisja zaopiniowała pozytywnie. 
2. Wypracowanie wniosków w sprawie zasadności zmiany przebiegu części drogi działki nr 95 w 
obrębie Helenów – komisja zaopiniowała pozytywnie. 
3. Wypracowanie wniosków w sprawie: zasadności sprzedaży części działki nr 366/3 w obrębie 
Strzałki – komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Radny Kamil Balcerzak; jeśli chodzi o Komisję Budżetu i Finansów komisja nie wypracowała 
żadnych wniosków, natomiast Komisja Porządku Publicznego wypracowała 2 wnioski: 
1. Wniosek o zmianę organizacji ruchu na drodze powiatowej w miejscowości Solec – komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 
2. Wniosek o zmianę organizacji oznakowania poziomego i pionowego na drodze powiatowej w 
miejscowości Solec – komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Radny Krzysztof Penkala; Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała 1 wniosek w dniu 
28.10. 2019r, wniosek brzmi: 
W związku z otrzymaną petycją od Radcy Prawnego Pana Konrada Cezarego Łakomy z dnia 
26.08.2019r.(którą otrzymali wszyscy Radni), komisja wypracowała wniosek p treści: nie ma 



potrzeby podejmowania inicjatywy uchwałodawczej w zakresie wprowadzenia do Statutu Gminy, 
lub w innym akcie normatywnym Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów z uzasadnieniem: 
Obowiązujące przepisy powszechne w zakresie przeciwdziałania konfliktowi interesów (np. dot. 
zakazu wykonywania przez pracowników samorządowych zajęć pozostających w sprzeczności lub 
związanych z zajęciami, które wykonuje w ramach obowiązków służbowych), czy dotyczące 
kompetencji przyznanych poszczególnym organom gminy są wystarczające do zarządzania 
ewentualnym konfliktem interesów – komisja zaopiniowała petycje negatywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: musimy tą treść przyjąć poprzez głosowanie. 
Prawnik Konrad Wypych: najprościej będzie przyjąć ten wniosek w trybie głosowania, ponieważ 
petycja została skierowana do Rady, więc Komisja zajęła swoje stanowisko, ale głównie Rada 
powinna się wypowiedzieć, żeby wnioskodawcy petycji móc formalnie odpowiedzieć na to jego 
petycje i najprostszym  rozwiązaniem będzie glosowanie w sprawie tego wniosku. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Uchwała została przyjęta – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 21-go. 
Odpowiedz na interpelacje i zapytania radnych. 
Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zacznę od interpelacji 
złożonych przez Panią Ewę Michalską odnośnie odbioru folii rolniczych, jest taki nabór ogłoszony 
w ramach programu Usuwanie folii rolniczych i odpadów pochodzących z działalności rolniczej 
został on ogłoszony 5 września 2019r i trwa do 20 grudnia 2019r. przez Narodowy Fundusz 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. W związku z tym, że od pierwszego listopada tak jak 
wspominałem Państwu na komisjach zatrudniamy i tworzymy komórkę, nowy referat, który będzie 
się zajmował gospodarką odpadami komunalnymi w sensie tych odpadów komunalnych i też 
wszystkich innych rodzajów odpadów, bo niezwłocznie po zatrudnieniu tych pracowników tj. 
przesunięcie ze ZGRP dwie osoby i trzecia w trybie naboru konkursowego, te osoby rozpoczną 
fizycznie prace w poniedziałek 4.11.2019r. i taki wniosek złożą na polecenie, abyśmy się ubiegali o 
to dofinansowanie. Resztę interpelacji przedstawi Pan Paweł  Goliszek. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pani Mariola Dan-Liberadzka zgłosiła sprawy związane w ramach 
funduszu sołeckiego. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: fundusz jest dobrze wykonany, tylko liczyliśmy że z czasem się to 
zakleszcza te kamienie, natomiast na jednej części na kawałku się zakleszczyły, a część jest gdzie 
to po prostu się nie zakleszczyło. Tan naprawdę nie dużo potrzeba. 
Zastępca Wójta Paweł Goliszek: z tego powodu, że materiał nie jest idealny dlatego Pan Wójt 
postanowił, że będziemy od pory w miarę możliwości finansowej zakupować materiał lepszy czyli 
frakcji od 0 do 31, który się lepiej zagęszcza i jest lepszy i ten fundusz sołecki poprawimy, po 
prostu nie tylko ten, tylko najgorsze fundusze sołeckie, najgorzej wykonane w takim sensie jak 
Pani Mariola tutaj mówi, będziemy starali się poprawić, uzupełnić tym lepszym materiałem. 
Radna Mariola Dan-Liberadzka: dziękuje bardzo. 
Jeśli chodzi o Pan Radny Lemański oświetlenie w kierunku Kruka, znamy ten temat to już było 
analizowane kiedyś przez Urząd Gminy, postaramy się Panu powiedzieć w trybie regulaminowym 
pisemnie, dlatego że, tam nie ma sieci elektroenergetycznej w tym miejscu na której można byłoby 
powiesić lampy oświetleniowe, po drugie jest teren zaciemniony czyli nie zasadny byłby montaż 
lamp solarnych, rozpoznamy w miarę możliwości, możliwości czy wogóle można tam pobudować 
sieć elektoenergetyczną i w jakiej kwocie by to miało być i wtedy odpowiemy panu pisemnie na tą 
interpelacje. 
Jeśli chodzi o zakrzaczenia na drodze powiatowej kiedyś już ześmy zgłaszali, dzisiaj będziemy 
rozmawiać z Panem Starostą w innym temacie, jeśli zdążymy to oczywiście ten temat poruszymy. 
Pani Radna Kędzierska; montaż lampy oświetleniowej przy drodze wojewódzkiej od posesji nr 26 
do 30, również pisemnie chciałbym Pani odpowiedzieć ponieważ jest tam sieć elektroenergetyczna 
o długości ok 15m od drogi, więc na tych słupach nie jest zasadne wieszanie lamp i też rozeznamy 
temat jaka jest możliwość ewentualnej rozbudowy i w jakiej wysokości i na piśmie Pani 
odpowiemy. Dziękuję. 
 



Do punktu 22-go. 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
- głosowanie: 
Komisja pozytywnie zaopiniowała przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. Radni uwag nie wnieśli. 
Radnych obecnych w głosowaniu było – 12 
Protokoły zostały przyjęte – 12 głosami za i stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
Do punktu 23-go. 
Sołtys: chciałbym podziękować Panu Wójtowi, Panu Zastępcy i Radzie, oraz wszystkim Radnym, 
którzy przyczynlii się do zmiany funduszu sołeckiego z modernizacji drogi na lampy solarne. Trzy 
lampy zostały wykonane na krzyżówkach i jedna na linii energetycznej. Jeszcze raz dziękuję. 
Sołtys: ja też chciałbym podziękować Panom Wójtom i Państwu Radnym wszystkim za to, że 
dofinansowaliście ten remont naszej drogi, dobra decyzja była, dziękuję w imieniu mieszkańców. 
Sołtys: ja tez chciałbym podziękować Panu Wójtowi, Panu Zastępcy, Pani Sekretarz, Wysokiej 
Radzie, za to że przychyliła się naszej prośbie przedłużenia trasy autobusowej Jaworek, 
Mysłownia, Łokietnica, Bielawy. Wywiązałem się tą drogę oczyścić i jest ładnie oczyszczona droga 
jest przejezdna, poprosimy o drobną podsypkę i jeszcze raz dziękuje bardzo, ponieważ dla 
rodziców będzie to dużo, nie będą musieli dzieci odprowadzać. Jeszcze raz dziękuję. 
Radny Kamil Balcerzak: ja mam sprawę taką jak koleżanka Radna poruszała ten temat, a ja 
zostawiłem sobie na sprawy różne, mianowicie chodzi o ten fundusz sołecki i sołtys z Marianowa 
Sierakowskiego również narzekała, jeśli chodzi o materiał który został położony na jej drogi, też 
prosiłbym o zagęszczenie tego materiału ponieważ aby pospółka  się zagęściła i też bym prosił, 
aby w tym sołectwie został przekazany ten fundusz sołecki i druga sprawa to sprawa drzew przy 
drodze powiatowej w Leśniewicach, która będzie w ramach dzisiejszej podjętej uchwały 
dofinansowana, tam przy posesji między 40, a 40a są drzewa, które kwalifikują się w ocenie 
mieszkańców i w ocenie sołtysa do usunięcia, ta sprawa bezpośrednio została zgłoszona do 
Powiatowego Zarządu Dróg, niemniej jednak długo to trwa bez odzewu i dlatego prosiłbym o 
interwencję Urzędu również w tej sprawie. 
 
 
Do punktu 24-go. 
Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o 12.55. 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Z-cy 
Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach 
XIII Sesji Rady Gminy i zamknął je. 
 
 
Protokółowała: 
B. Gospodarowicz 
 
 
 
                                                                                                        Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                                              Piotr Paweł Piotrowski 


